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Leto IX. — Štev. 29 V Ljubljani, dne 19. julija 1953.

Posamezna številka 10 din

Izdaja časopisno-založniško podjetje »Po
let« — Direktor: Osole Boris — Odgovor
ni urednik: Prešern Igor — Tisk tiskarne 
»Toneta Tomšiča« v Ljubljani — uredni
štvo In uprava v Ljubljani — Uredništvo: 
Likozarjeva 12, uprava: Cankarjeva 4 (pa
saža Nebotičnika) — Poštni predal 377 — 
Cek. račun uprave št. 602-»T«-84 — Tele
foni — uprava: 21-281, uredništvo: 23-009, 
21-193 In 20-278 — Celoletna naročnina 

100 din, polletna 200 din

JC&HČHO Kvalifikacijske lekme za vstop v I. zvezno nogometno ligo

Odred uspel
Z 2 točkama, ki si ju je Odred zagotovil v Banji Luki, si je 

končno priboril ,,potni list" za I. ligo
Banja Luka, 19. julija. — Približno takšno zanimanje kot zad

njič v Osijeku, je vladalo tudi za današnjo tekmo v Banja Luki. 
Prognoze so bile vse mogoče, držala pa je ena — in sicer 3:0 za 
Borca. Seveda, to so bile samo pobožne želje ljubiteljev Borca, ki 
pa se niso izpolnile. Na glavni asfaltni cesti so bila zapisana z 

> barvo imena vseh igralcev Borca, tako da bi tudi brezbrižnež na
šel sled do igrišča.

ODRED BORflC 3:2 (0:1)
Igrišče je bilo do kraja napolnje

no, ko sta se pojavili moštvi v na
slednjih postavah:

Odred: Bencik I, Fajon, Piskar,
Žumbar, Lesjak, Osrečki, Belcer, To
plak, Brezar, Hočevar, Hacler.

Borac: Popovič, Laco, Ranic, Pa
hor, Šijakovič, Jurič, Tesanovič, Ba- 
njak, Markovič, Svraka, Novakovič.

Po prvem žvižgu sodnika Stefano
viča je Borac začel napadati, občin
stvo pa ga je seveda huronsko bo
drilo. Obramba Odreda je odbijala 
napad za napadom precej zanesljivo 
in čeprav je imel Borac rahlo pre
moč, ni prišlo za zaželenega dogod
ka. Vsak napad Borca so gledalci 
spremljali z divjim navdušenjem in 
zato ni čudno, če so bili igralci Bor
ca ves ta čas tako bojeviti. Igra pa 
vendarle ni bila najlepša. Odred se je 
sijanjo branil, nato pa je prešel v 
napad, vendar brez uspeha. Igralci so 
se počasi zbrali, lepo uredili svoje 
vrste, vendar zaželjenega učinka, kot 
bi ga lahko pričakovali, ni bilo. Do

Od našega posebnega dopisnika 
Toneta Bančiča

pridobil rahlo terensko premoč ln 
začel nevarno napadati. Hočevar, 
Belcer in Toplak ustvarjajo lepo 
kombinacijo, še malo, in trud je po
plačan. Belcer lepo odda žogo Hoče
varju, ta jo še lepše odda Toplaku, 
ki jo brez obotavljanja iž 16 m pošlje 
v mrežo — 1:1. Za občinstvo je bil 

(Nadaljevanje na 6. strani)

nem ljudskem kopališču. V prvi toč-
29. minute ni bilo nič posebnega, ne- ki so skakale ženske, ki pa so nas, 
kaj sekund pred tem pa je Bencik s mirno trdimo, prav vse po vršiti 
težavo ubranil strel Markoviča in žo- razočarale. Med 20 skoki, ki smo jih 
ga je odfrčala v kot. V 29. minuti je videli od 5 tekmovalk, lahko reče- 
Hacler dosegel prvi gol, ki pa je bil mo, da sta bila samo dva (en skok 
neregularen zaradi storjenega prekr- Kebrove in eden Majerjeve) vredna
ška nad vratarjem Popovičem. Igra ------- x|r‘'" hl1zx
je postala vedno bolj napeta, vendar

Ljudje so prihiteli celo iz Bosan
ske Krajine, med njimi nekaj Sloven
cev, ki pa so seveda želeli Odredovo 
zmago. Potovanje v Banja Luko je 
bilo pravzaprav parna kopel, saj je 
bilo v vagonu tako vroče, da smo 
bili prav vsi do kraja premočeni.
Vendar so bili Odredov! igralci vsi 
kot eden sijajno razpoloženi in pre
pričani v svojo zmago. Njihovo pri
čakovanje se je v resnici izpolnilo.

Misli ob 22. juliju
V sredo bomo praznovali 12. oblet

nico vstaje slovenskega ljudstva.
22. julij 1941 pomeni v naši narodni 
zgodovini velikansko prelomnico.
To je začetek neenakega spopada z 
nemškimi, madžarskimi to italijan
skimi imperialisti, ki so hoteli ures
ničiti svoje davne osvajalne težnje 
in zadušti vsako misel na kakršen
koli odpor.

Slovenski narod vse do današnjih 
dni, do naše najnovejše zgodovine, 
vse od Gubčevih kmečkih uporov 
dalje, ni imel takih obletnic, ki bi 
se jih s ponosom spominjal. Stoletja 
je sužnjeval tujim gospodarjem, leta 
1941 pa so v njem vzkipele nove 
moči, v sebi je vendarle našel dovolj 
borbene morale. Na poziv Komuni
stične partije, organizatorja in ini- 
ciatorja naše ljudske revolucije, je 
zgrabil za orožje, se spoprijel z raz
bojniško fašistično tolpo na življenje 
in smrt in z jspehom izvedel boj za 
dokončno narodno in socialno osvo
boditev.

Prav je, da se iz leta v leto spo
minjamo naših velikih dejanj, da 
osvežujemo naše partizanske tradi
cije, da se zavedamo, v kakšnih ne
zmerno težkih okoliščinah smo za
čeli osvobodilno vojno in kako te
žavna je bila naša pot do zmage.

Komunistična partija Slovenije, ki 
je imela na krmilu tako prekaljene 
borce za pravice delovnega ljud
stva, kot sta bila narodna heroja 
Tone Tomšič in Boris Kidrič, veli
kana naše ljudske revolucije, je 
znala že leta 1941 vključiti vse po
zitivne sile slovenskega ljudstva v 
Osvobodilno fronto, ki je predstav
ljala politično in organizacijsko 
osnovo našega osvobodilnega boja.
Komunistična partija Sl >venije je 
bila vse od svoje ustanovitve edina 
Politična sila, ki se je z vso dosled
nostjo to revolucionarnostjo borila 

osvoboditev slovenskega naroda 
to ostala neločljiv sestavni del Ko
munistične partije Jugoslavije, ki je 
J ^ l .J.... . . r I, ^

2k5a Pobudnika za mir to' prijatelj-
stvo med narodi, hkrati pa odločne- Odredovo moštvo ob odhodu iz Ljubljane na težko preizkušnjo v Banja 
j*a borca, ki je vedno pripravljen Luko. Po nasmejanih obrazih bi skorajda sklepali, da so bili fantje 
braniti svojo suverenost in svobodo. optimisti

Vauhnik Štefka (Branik, Maribor) starta v štafeti 4 X 100 metrov proste' 

I. slovenska plavalna liga

HAFNER in PIRC prepričljivo
boljša od ostalih plavalcev

Ljubljana, 19. julija. — Morda ne toliko med ljubljanskim 
občinstvom, ki je zanimanje za plavalni šport že skoraj popol
noma izgubilo, pač pa vsaj med tisto skromno peščiao ljubiteljev 
plavalnega športa, je vladalo včeraj pred pričetkom odločilnega 
plavalnega troboja v I. slovenski ligi precejšnje zanimanje. Po 
startu Ilirije v Mariboru preteklo nedeljo se je sicer situacija že 
precej razčistila in smo lahko sklepali, da Iliriji niti Maribor
čani niti njeni ljubljanski rival ne bodo mogli ogrožati prvega 
mesta. Večje vprašanje pa je bilo, kdo bo drugi.

Pričelo se je s skoki na Central-

Borcu ne grb In ne gre.

USODNA NAPAKA IN GOL
Bilo je v 37. minuti prvega polča

sa. Obramba Odreda je zagrešila 
prekršek. Prosti strel iz približno 20 
metrov daljave je streljal Markovič, 
žogo je v loku prestregel ln odbil 
Bencik, vendar pa je zadela prečko, 
nato pa se odbila naravnost Banjaku 
na noge, ki je s tem dosegel prvi 
gol — 1:0 za Borac. Ljudje so noreli 
od veselja. Vrstile so se še druge 
akcije Borca, občinstvo pa je prav 
vsako potezo burno pozdravljalo. Še 
nekaj minut in moštvi sta odšli na 
odmor.

V DRUGEM POLČASU PREMOČ — 
IN ZMAGA

No, da, prvih nekaj minut je bilo 
za gledalce razburljivih. Odred si je

ZA ŠPORT IN LEPOTO 
SAMO

KOZMETIČNI IZDELKI!

povprečne ocene. Vse ostalo je bilo 
pod kakovostnim nivojem naših 
skakalk.

Bolj prijetno so nas presenetili 
moški v skokih s stolpa. Resda ni
smo videli med nastopajočimi naših 
»asov« Kobra in Dobrina in je na
stopila torej izključno »mlada gar
da«, ki pa je pokazala v primeri z 
lanskim letom lep napredek.

HAFNER IZBOLJŠUJE SVOJO 
FORMO

Pred nekako 200 gledalci se je v 
večernih urah pričel plavalni spo
red na Koleziji. V prvi točki 200 m 
metuljček je brez težave zmagal 
Kancler, prijetno pa je presenetil 
mladi Lukman (Žel.), ki je v zadnjih 
metrih v odločilnem finišu prema
gal svojega klubskega tovariša Tur
ka. Pelanova je na 100 m prosto do
kazala. da v Ljubljani še vedno ni
ma resne nasprotnice. Na 100 m 
prosto je Hafner plaval popolnoma 
bre# konkurence, saj so vsi njegovi 
nasprotniki zaostali za več kot 6 do 
7 m. Njegov čas (1:01.7) je za ljub
ljanski bazen dokaj dober in bi prav 
gotovo v konkurenci bil lahko še 
boljši. To je dokazal tudi v štafeti, 
ko je v zagrizeni borbi lovil svoje 
nasprotnike in odplaval distanco

100 m v času 1:01.1. Prav gotovo je 
Hafner že danes v taki formi, da bi 
se na tekmovanju v morski vodi 
lahko že tesno približal meji 1 min.

Na 200 m prsno za ženske sta se 
Kunčeva in Centrihova ves čas do 
zadnjih metrov zagrizeno borili, 
vendar je zmagala boljša kondicija 
Centrihove.

14-LETNI PIRC POSTAVIL NOV 
SLOVENSKI MLADINSKI 

REKORD
čeprav so nekateri mišljenja, da 

proga 1500 m prosto za moške ni za
nimiva, je vendarle na včerajšnjem 
tekmovanju prinesla marsikatero 
napeto situacijo. Pirc se ni boril z 
nasprotnikom, pač pa le z uro. V 
krasnem enakomernem tempu je 
postavil nov slovenski mladinski re
kord in vse tekmovalce prehitel za 
100 do 200 m. Vergelj se je do 400 m 
boril z Mariborčanom Jančičem, ki

vodstvo, ki ga je stalno večal do 
konca tekme.

Ženska štafeta 4 X 100 m prosto ni ; 
prinesla nobenih presenečenj in se 
je plasma že odločil v drugi predaji 
Druga štafeta 4 X 100 m mešano mo
ški pa je spravila vse maloštevilne 
gledalce na noge. Vodstvo je pre
vzel Železničar, saj je Goršič pre
dal prvo predajo v hrbtnem slogu 
z odličnim časom 1:15.6. Hočevar je 
v klasičnem slogu prednost še po
večal, medtem ko je v metuljčku 
Kancler (Branik) dohitel vodilno 
štafeto Železničarja in prinesel svo
jemu crawlistu 4 m prednosti, kar 
mu je zadostovalo za zmago. Haf
ner, ki je startal kot zadnji za Ili
rijo, je veliko razliko toliko zmanj
šal, da je štafeto Železničarja ujel, 
medtem ko je bil za zmago nad 
Branikom bazen nekoliko »prekra
tek«.

ZOPET ZGODBA O BELI ŽOGI
Še dobro se spominjamo lanskega 

incidenta med Ilirijo in Železničar
jem iz Kranja, v kateri so gostje 
zahtevali od prireditelja belo bar
vano žogo, in neprijetnega spora, 
ki se je zaradi tega vnel med obe
ma kluboma. Letos smo to zgodbico 
o beli žogi videli v reprizi na Kole-

pa letos še ni v formi Nekajkrat • Prireditelj je sicer preskrbel
je hotel Jančič s hitrimi sprinti od- bel° žogo- toda nesreča nikoli ne 
trga(i, toda Vergelj ga je neumor- počlva m bela žoga je tik pred tek- | 
no zasledoval in po 500 m prevzel (Nadaljevanje na 2. strani)

Mednarodna kolesarska dirka okoli Blejskega jezera '3 •

Siiajen uspeh
keSesarlev Branika

Bled, 19. julija. — Menda je že tradicionalno, da je za dirko 
okrog Blejskega jezera vedno deževno vreme. Tudi danes so se 
zbrali pred Park-hotelom na Bledu skorajda vsi naši najboljši dir
kači, razen Zagrebčanov, da v zadnji preizkušnji pred dirko »Po 
Hrvatskl in Sloveniji« pokažejo svojo pripravljenost.

Na startu so se zbrali dirkači de- prav ugoden trenutek, da bi si bla- 
vetih ekip, ki pa žal zaradi deževne- gajna naših kolesarjev lahko neko- j 
ga vremena, ki je silno zmehčalo ce- liko opomogla. Tujci, ki jih ni malo ■ 
sto, niso mogli pokazati vseh odlik, na Bledu, so z zanimanjem sledili 
Največ ji uspeh so dosegli kolesarji dirki in spraševali, kdo je ta in kdo i 
Branika iz Maribora, ki so v izredno oni, ni pa bilo človeka, ki bi spre- j 
lepi, vztrajni in požrtvovalni vožnji govoril nekaj besed o tekmovalcih, 
zasluženo osvojili prvo mesto. Nji- pri tem pa seveda pobral tudi manj- • 
hova ekipa (Podmilščak, Rozman, ši znesek, ki bi ga vsak radevolje, 
Svatina in Curk) je bila najhomoge- 
nejša in za nastop izvrstno priprav
ljena.

Še nekaj o organizaciji tekmova
nja. Dejstvo je, da imamo v Slove
niji že itak redka kolesarska tekmo- valci Železničarja iz Nove gorice, Ili— i

odštel. Start za dirko je bil določen j 
točno ob 10. uri, pol ure pred star
tom pa bi se morale vse ekipe ja- ■ 
viti starterju. Vendar so bili ob do- ■ 
ločenem času na startu samo tekmo

vanja. Dirka okrog Blejskega jezera, 
ki je pravzaprav ena izmed večjih 
tekmovanj, pa bi nedvomno zaslužila 
večjo pozornost. Tako ni bilo ozvo
čenja, medtem ko red na cesti za
služi vso grajo, saj bi se prav kma
lu lahko zgodila večja nesreča, če
prav je KZS za vse to skrbela. Ne
prestano slišimo, da so kolesarske 
prireditve deficitne, Danes pa je bil

rije H, Odreda in Branika. Seveda je 
kasneje nastala prav zaradi tega pre
cejšnja zmeda.

Rezultati: 1. Branik (Rozman, Pod- i 
milščak, Svatina) 16 krogov — 1001 
km 2,45:49, 2. Partizan (Kostič, Petro
vič, Kolovič) 2,52:49, 3. Odred (Vida- / 
li, Grajzer, Leben) 2:53:58, 4. Reka 
2(58:22, 5. BSK 2(58:23 itd. L. M.



ROKOMET

li-ralftee

Hafner in Pirc prepričljivo boljša od ostalih plavalcev

V prvi polovici tega meseca so bila končana vsa finalna tekmo
vanja za prvenstvo FLRJ. Ženske ekipe so letos tekmovale za na
slov državnega prvaka v velikem (v Subotici) in malem rokometu 
(v Novi Gradiški). Na obeh prvenstvih je tekmovala tudi ženska 
ekipa ljubljanske Svobode,- ki 
borila pravico tekmovanja na

Kot smo že poročali, je Svoboda na 
turnirju v Subotici osvojila drugo 
mesto in s tem dosegla ne samo svoj, 
temveč tudi največji uspeh sloven
skega rokometa do sedaj. Žal pa je 
šel ta uspeh nekako neopazno mimo 
širše javnosti in ga dnevno časopisje 
skoraj niti ni omenilo. Uspeh Svo
bode je toliko pomembnejši, ker je 
bil dosežen v izredno težkih pogojih 
brez potrebnega igrišča za trening, 
brez zadostne opreme in brez naj
nujnejših denarnih sredstev (dva dni 
pred pričetkom prvenstva se še ni 
vedelo, ali bo ekipa dobila denar za 
vožnjo ali ne!).

Na tekmovanju v Subotici, kjer so 
tekmovale štiri trenutno najboljše 
ekipe v državi, smo lahko ugotovili 
predvsem dve stvari: da je kvaliteta 
naših vrhunskih ekip v zadnjem letu 
zopet nekoliko napredovala in da je 
pretirano igranje malega rokometa 
negativno vplivalo na posamezne 
ekipe. Prva ugotovitev se nanaša na 
tri prvoplasirane ekipe — Spartak, 
Svobodo in Vojvodino, od katerih sta 
nam ugajali zlasti Spartak z narav
nost občudovanja vredno kondicijo 
in Svoboda s tehnično lepo igro. 
Druga ugotovitev pa se nanaša na 
zagrebško Lokomotivo, ki je v re- 
buliškem prvenstvu igrala samo 
mali rokomet. To dejstvo dokazuje, 
da je bila politika glede vprašanja - 
mali ali veliki rokomet nepravilna, 
kajti ekipe so igrale sedaj samo eno, 
potem pa drugo, kar je dalo negativ
ne rezultate. Pri tem nikakor ne mi
slim odrekati vrednost malemu ro
kometu, vendar je bilo nepravilno, 
da so bile v LRH odlične ekipe (Za
greb, Lokomotiva, Virovitica itd.) z 
administativnimi ukrepi prisiljene 
opustiti veliki rokomet in tekmovati 
v malem rokometu. Vedeti je nam
reč treba, da ekipa, ki igra veliki ro
komet, vedno lahko igra tudi male
ga, medtem ko je obratno nemogoče. 
Zato je najboljši dokaz ekipa Svobo
de, ki igra mali rokomet samo na pr
venstvih in je kljub temu enakovre
den nasprotnik ekipam, ki so specia
listi samo za mali rokomet.

Ker so v Subotici igrale vse ekipe, 
razen Lokomotive, odprto igro, so bi
le vse tekme izredno hitre in zani
mive. Brez dvoma do sedaj še na no
benem prvenstvu nismo videli toliko 
in tako kvalitetnih tekem. Ekipa 
Spartaka je nedvomno zasluženo 
osvojila naslov državnega prvaka. 3 
petimi državnimi reprezentantkami 
je bila ekipa resnično nepremagljiva. 
Največja napaka ekipe je, da vse na
pade koncentrira na Mašo, ki je ne
dvomno najboljša strelka v državi.

SVOBODI VEG TEŽKIH TEKEM
Pomanjkanje težjih tekem doma in 

nekoliko treme je pripomoglo k vi
sokem porazu Svobode v prvi tekmi 
s Spartakom, Po tej tekmi pa je na
stopil preobrat in je Svoboda kljub 
vsem »prognozam« zasluženo in pre
pričevalno porazila ostali ekipL 
Osvojeno drugo mesto je toliko po
membnejše, ker so vsi prisotni stro
kovnjaki potrdili, da je Svoboda teh
nično in taktično prikazala najlepši 
rokomet in je za še večje uspehe po
trebno samo še nekoliko več kondici
je in zlasti več težjih tekem. Na tek
movanju je bila obramba precej bolj- 
'ša od napada, ki mu tokrat nekako 
»ni šlo«. Edini izjemi sta bili Preša, 
ki je bila po splošnem mnenju naj
boljša igralka na turnirju, in mlada 
Lotričeva, ki je pričela igrati šele 
lansko jesen in je zelo hitro napre
dovala. Obrambne igralke so bile do
bre vse brez izjeme, zlasti pa se je 
odlikovala vratarka Jesihova. Uspeh 
Svobode je v veliki meri njena za
sluga. Na vseh treh tekmah je Svo
boda nastopila v isti postavi: -Jesih 
— Cirman, Trkulja — Kopitar, Glin
šek, Ahačič — Lotrič, Bartenjev, 
Vran, Sivec, Preša.

Novosadska Vojvodina je bila teh
nično precej slabša od ostalih ekip, 
vendar je to pomanjkljivost nado
mestila z veliko borbenostjo, ki je 
večkrat prešla meje dovoljenega. Od 
zagrebške Lokomotive, ki je nasto
pila s 4 reprezentatkami (Vučič, Vuč
kovič, Nikler in Farkaš) smo priča
kovali precej več, zlasti še glede na 
neskromno izjavo trenerja, da bodo 
osvojili prvenstvo.

V NOVI GRADIŠKI SVOBODA 
OSLABLJENA

Pet dni po končanem prvenstvu v 
Subotici se je pričelo prvenstvo v 
malem rokometu v Novi Gradiški. 
Na to prvenstvo je Svoboda odšla 
zelo handicapirana, brez Preše, Vra
nove, Ahačičeve, Jesihove in Lotriče
ve, ki so se morale vrniti v Ljub
ljano zaradi službe. Tudi ostale 
igralke štiri vmesne dni niso mogle

si je kot edina ekipa v FLRJ pri- 
obeh prvenstvih.
izkoristiti za počitek in pripravo za 
novo tekmovanje, ker zaradi finanč
nih težav nismo mogli domov, tem
več smo morali odigrati še dve pri
jateljski tekmi, da so nam plačali 
stanovanje in hrano (denar smo ime
li samo za vožnjo do Subotice in na
zaj!). Tako so igralke igrale v 10 
dneh 8 tekem, kar je izreden napor. 
Temu primeren je seveda tudi uspeh 
v Gradiški Po prikazani igri v prvih 
dveh tretjinah bi bili lahko gladko 
prvi ali drugi, vendar tretje tretjine 
igralke niso več vzdržale in so že 
skoraj dobljene tekme izgubljale. 
Značilno je, da je edino Svoboda 
ogrožala zmago novemu državnemu 
prvaku »Mirku Klajiču« iz N. Gra
diške. Po izredno razburljivi igri, ki 
je bila tudi najlepša na turnirju, je 
ekpi »M. Kljaiča« uspelo v zadnjih 
minutah zmagati z 8:6 (3:3, 2:2, 3:1). 
Z istim rezultatom smo izgubili tudi 
s Crveno zvezdo iz Beograda, ki je 
osvojila drugo mesto. Večji poraz 
smo doživeli edino prvi dan z Loko
motivo iz Virovitice 7:14 (2:3, 2:4, 
3:7). Najboljša igralka je bila vratar
ka Pogačarjeva, ki je zlasti v tekmi 
s »Kljaičem« branila naravnost ne- 
verjeto. Poleg nje so se odlikovale 
še Cirmanova, Sivčeva, Glinškova in 
Trkulja. Največja slabost ekipe ie 
bilo neznanje streljanja na male go
le, kar je prišlo zlasti do izraza pri 
streljanju kazenskih strelov.

Zanimanje za to tekmovanje je bi
lo v N. Gradiški ogromno in je v 
treh dneh prisostvovalo tekmam čez 
4.000 gledalcev, ki so uprizarjali pra
vo »torcido« in se pogosto sodnikova 
piščalka sploh ni slišala! Vidic

(Nadaljevanje s 1. strani)
movanjem »spustila dušo«. Seveda 
zopet gostje (odigrana bi morala 
biti tekma Branik : Železničar) niso 
hoteli igrati s temno žogo in tako 
so morali maloštevilni »idealisti« 
ljubljanskega plavanja razočarani 
zapustiti kopališče, ne da bi gledali 
waterpolo tekmo.

ŽELEZNIČAR : BRANIK 6:5 (3:2)
Danes dopoldne se je spored na

daljeval z drugim delom skokov in 
waterpolo tekmo, ki bi morala biti 
odigrana prejšnji večer. V skokih z 
deske med moškimi je prevladoval 
Keber, drugo mesto pa je zavzel na
darjeni Lado Vrtačnik, ki je pre
magal svojega rivala Šuštarja. V 
skokih žensk s stolpa se je zopet 
ponovila ista izenačenost vseh tek
movalk kot prejšnji dan, aj sta bili 
med prvo in zadnjo tekmovalko ko
maj 2 točki razlike.

Waterpolo tekma med Branikom 
in Železničarjem se je končala s 
presenetljivo zmago domačinov, saj 
je malokdo računal, da bo letos pre
cej oslabljeni Železničar lahko kos 
gostom iz Maribora. Gole za Želez

ničarja so dali: Volkar 3, lloter,
Vergelj in Turk po 1, za Branik pa 
Rizzi 3, Brandner in Radšel po 1.

REZULTATI: moški — 200 m me
tuljček: 1. Kancler (B) 3:05.0, 2. Luk
man 3:11.6 3. Turk (oba Ž) 3:11.8,
4. Radšel (B), 5. Karlin (I) 3:37.2,
6. Bajc (I) 3:45.4; 100 m prosto:
1. Hafner (1) 1:01.7, 2. Kos (Ž) 1:09.6, 
3. Rupnik (I) 1:09.7, 4. Rotter (Ž) 
1:10.5, 5. Doležal 1:12.9, 6. Brandner 
L. (oba B) 1:13.0; 1500 m: 1. Pirc (I) 
21:33.0 (nov slovenski mladinski re
kord), 2. Vergelj (Z) 24:10.0, 3. Jan
čič (B) 25:06.8, 4. Gašperlin (Z)
27:01.0, 5. Biber (I) 27:02.0, 6. Lipov- 
nik (B) 27:45.0; 4X100 m mešano: 
1. Branik 5:12.4, 2. Ilirija 5:14.8, 3. 
Železničar 5:15.2; skoki deska: 1. Ke
ber (I) 75.37, 2. Vrtačnik (Z) 52.55, 
3. Šuštar (I) 50.91, 4. Ošlak (B) 44.76,
5. Košorok (Z) 41.07, 6. Lipovnik (B)
40.14; stolp: 1. Šuštar (I) 27.05, 2. 
Vrtačnik 22.78, 3. Košorok (oba Ž) 
22.52, 4. Lipovnik 22.37, 5. Ošlak
(oba B) 18.97, 6. Sekereš (I) 13.50; 
ženske — 100 m prosto: 1. Pelan (I) 
1:21.7, 2. Bar (Ž) 1:25.4, 3. Zupančič 
(I) 1:27.0, 4. Juvančič (Ž) 1:29.5, 5. 
Zej 1:30.6, 6. Cerar (obe B) 1:40.6;

15-letni Pirc Borut (Ilirija, Ljubljana) je ugodno presenetil z odličnim 
^ rezultatom na 1500 m prosto

Milka Bakovič -
Ali bo Milka Babovič prva Jugoslovanka, ki bo pretekla 100 m

bolje od 12 sekund?
5,50 m. Tore) disciplin za 
dovolj; Milka na delo!

nove rekorde

V petek ves dan 
dež, prav tako v so
boto in tudi v nede
ljo dopoldne, popol
dne pa še pravi na
liv. Igrišče Železni
čarja v Šiški, kjer 
naj bi bil troboj 
ženskih reprezentanc 
Nemčije, Avstrije In 
Jugoslavije, je bilo 
vse pod vodo. Orga
nizatorji so se s 
strahom spraševali, 
če bo tekmovanje 
mogoče Izvesti. K 
sreči je dež pone
hal, tako da so se 
morali boriti le z 
vodo, ki je še bila 
na tekališču. Uspeli 
so tekališče kolikor 
toliko osušiti, toda 
še vedno je bilo 
polno velikih Inž.
Kaj neugodni pogo
ji za tekmovanje!
Na kakšne boljše 
rezultate nihče še 
pomisliti ni upal.
Toda kot vsemu na
vkljub je dosegla 
Milka Babovič rav
no v teh nemogočih 
razmerah svoj prvi 
državni rekord: 100 
m je pretekla v 12,4 
sek. Tako se je za
čela »rekordna« ka
riera Babovičeve.

Sredi sezone leta 1950 je pripeljala 
Zora Babovič na trening tudi svojo 
sestro Milko. Nihče od navzočih takrat 
verjetno ni pričakoval, da se bo iz 
mlade začetnice razvila že v dveh letih 
državna rekorderka. Mimogrede lahko 
tudi omenimo, da je bila Milka, preden 
se je posvetila atletiki, prav dobra te
lovadka. Milka je vzela trening resno, 
resneje kot večina ostalih atletinj. Ho
tela je nekaj doseči ln to ji je tudi 
kmalu uspelo. Leta 1951 je sicer še ži
vela »v senci« svojih boljših klubskih 
tovarišic Alme Butje, Milice Šumak in 
Dagde Bogič, toda bila je že članica 
državne reprezentance v štafeti 4 X 100 
m in je zastopala Jugoslavijo na troboju 
v Gradču in pa na dvoboju proti Italiji 
v Zagrebu.

ODMOR
Ameriška plavalka Florence Chad- 

wick, ki je lani prelavala Rokavski 
preliv, si je za letošnje poletje omi
slila še večji program. Najprej bo 
preplavala Dardanele, potem Gibral- 
tarsko ožino in nazadnje ponovno 
Rokavski preliv, katerega hoče pre
plavati v rekordnem času (lani je 
potrebovala 16 ur in 19 minut). Po 
tem napornem programu bo šla 
Chadwiclcova v kakšno morsko ko
pališče na počitnice, kjer bo, da bi 
se odpočila, nekoliko — plavala.

Razvoj rezultatov Milke Babovič:

1950
60 m 100 m 200 m 

29.5
80 m ovire 

14.3
1951 8.0 12.8 26.9 13.7
1952 7.9 12.4 26.4 12.3
1953 8.0 12.2 26.5 11.8

Najboljše tekačice na 100 m letos 
svetu:

11.9 Leone (It)
Brouvver (Niz)
Seelinger (Nem)

12.0 Turova (SZ)
Sander (Nem)

12.1 Hniklna (SZ)
Seonbuchner (Nem)

12.2 Schwarzkopf (Nem)
Gert (Nem)
Babovič (FLRJ)
Ktihn (Nem)

200 m prsno: 1. Centrih (B) 3:29.9, 
2. Kunc (Z) 3:30.7, 3. Sever (B)
3:42.4, 4. Ogrin (I) 3:42.4, 5. Bačar 
(Ž) 3:56.8, 6. Šubic (I) 4:03.4; 4 X 106 
metrov prosto: 1. Ilirija 5:50.0, 2. Že
lezničar 6:00.8, 3. Branik 6:47.5;
skoki deska: 1. Majer (B) 26.47, 2. 
Keber 24.75, 3. Lunaček (obe I) 22.13, 
4. Tomažič (B) 21.72, 5. Rubinič (Z) 
18.60; stolp: 1. Keber (I) 13.62, 2. Ru
binič (Ž) 13.00, 3.-4. Lunaček (I) in 
Majer (B) 12, 5. Tomažič (B) 11.23. _

Končno stanje točk v skokih: Ili
rija : Branik 27:17, Ilirija : Železni
čar 28:14, Železničar : Branik 22:20.

Waterpolo:
ŽELEZNIČAR : BRANIK 10:6

Rezultati drugega dne: moški — 400 metrov 
prosto: Pirc (I) 5:33.0, Vergelj (Z) 5:56.3, 
Jančič (B) 5:58.2, 100 m hrbtno: Goršič (Z) 
1:19.2, Gašperin (Z) 1:20.6, Brandner M. (B) 
1:21.0, ženske — 400 m prosto: Juvančič (ž) 
7:03.6, Zupančič (I) 7:13.9, Košak (I) 7:16.7, 
100 m metuljček: Bar (Z) 1:45.0, Zupančič (I) 
1:55.5, Juvančič (Ž) 1:55.6, 100 m hrbtno:
Pelan (I) 1:28.4. Vauhnik (B) 1:32.9, Zeman (1) 
1:34.6.

Po teh disciplinah je stanje dvobojev sle
deče: Ilirija : Železničar 104:91, Ilirija : B ra
li jk 107,5:87,5, Železničar : Branik 119:93.

NAMIZNO-TENIŠKI »TURNIR 
MEST«

Ljubljana, 19. julija. — Na namiz- 
no-teniškem turnirju v počastitev 
»Dneva vstaje« je sodelovalo H ekip 
s 30 igralci. V moški skupini I je 
zmagala Opatija, drugi so bili Kranj
čani. Pri moških ekipah II so zmagali 
Trboveljčani pred Ljubljano n. M 
ženskah je bila prva Opatija pred 
Kranjem.

BRANIK : SPARTAK 3:0 
(15:9, 15:11, 15:12)

Maribor, 19. julija. — Danes sta 
se v Mariboru srečala prvak zahod
ne odbojkarske lige in tretjeplasira- 
ni vzhodne lige, Branik in Spartak. 
Mariborčani so igrali odlično ter so 
zasluženo zmagali. Branik je igral 
v postavi: Verglez, Škof, Tomažič, 
Žnuderl, Požar, Mikluš, Pipan.

IET. slovenska plavala liga

Radovljičani najboljši
Kranj, 19. julija. Danes dopoldne je bil r 

Kranju v okviru III. slovenske plavalne lige 
troboj med drugima ekipama kranjske Mla
dosti, ljubljanskega Žlezničarja ter prvim 
moštvom »Prešerna« iz Radovljice. Najboljši 
so bili plavalci iz Radovljice, ki so pokazali, 
kljub temu, da jim je v ekipi manjkal naj
boljši plavalec Šarc Aleš, zelo izenačeno 
moštvo in so premagali oba nasprotnika. — 
Rezultati: moški — 400 m prosto: 1. Ahac (P) 
6:37.2, 2. Chvata! (M) 6:42.4, 200 m prsno:
1. Fajon (M) 3:15.0, 2. Baudek (M) 3:23.2, 
100 m hrbtno: 1. Šarec J. (P) 1:27.8, 2. Udir 
(M) 1:31.2, 100 m prosto: 1. Filipčič (Ž) 1:14.1,
2. Rebolj (M) 1:17.2, 100 m metuljček: 1. Bat-
telino (Ž) 1:28.4, 2. Magister (P) 1:34.6,
4 krat 100 m prosto: 1. Železničar 5:19.0, 
2. Mladost 5:21.0, skoki: 1. Lasič (2) 25.10, 
2. Kranjc (M) 23.85; ženske — 100 m prosto:
1. Čebulj (P) 1:42.5, 2. Miklošič (Ž) 1:43.0, 
100 m prsno: 1. Kacjan (P) 1:46.0, 2. Stare 
(M) 1:46.9, 100 m hrbtno: 1. Mali J. 1:52.2,
2. Mali I. (obe P) 1:54.2, 4 krat 50 m prosto: 
1. Prešeren 3:00.9, 2. Žclzničar 3:06.2.

JVaterpolo: Prešeren : Železničar II. 6:2 (3:0).
Končno stanje točk: Prešeren : Mladost II. 

75:67, Mladost II. : Železničar II. 81:76, Pre
šeren : Železničar II. 76:65.

Kamnik resen kandidat
za zmagovalca II. lige

Lani so njene konkurentke v sprintu 
nekoliko popustile, tako da se ji je od
prla pot v reprezentanco ne le v štafeti, 
ampak tudi na 100 in 200 m. Na prvih 
tekmovanjih letos ni dosegla posebnih 
rezultatov ter jo je Bogičeva nekajkrat 
premagala ln ji odvzela celo rekord na 
100 m. Milka pa se ni dala. Letos se ni 
ukvarjala le s sprintom, ampak se je 
resneje lotila tudi ovir, kjer se je že 
lani precej približala rekordu. Najprej 
je Izboljšala za 2 desetinki sekunde re
kord v teku na 80 m z ovirami (12,0), 
potem pa se je v Ljubljani (izgleda, da 
ji Železničarjevo tekališče prinaša sre
čo) zopet »oddolžila« Bogičevi z novim 
rekordom na 100 m 12,2! Cez nekaj dni 
pa je prišla iz Zagreba vesela vest, da 
tudi »dvanajstka« na ovirah ni več re
kord: Milka Je tekla 11,8 ln s tem do
segla tudi v tej, pri nas dokaj zaostali 
disciplini, rezultat mednarodne vred
nosti.

Milka Babovič, študentka kemije na 
zagrebški tehnični visoki šoli, ima goto
vo letos pripravljeno še kakšno veselo 
presenečenje za ljubitelje »kraljice 
športa«. Zlasti v teku z ovirami ima še 
velike možnosti razvoja. Samo tale pri
mer bo dovolj povedal: Nemka Seon
buchner, ki smo Jo videli lani v Ljub
ljani, teče 100 m v najboljšem slučaju 
12,1, 80 m ovire pa 11,2! Torej 9 desetink 
sekunde boljše kot 100 m. pri Milki pa 
je ta razlika komaj 4 desetinke. Tudi v 
skoku v daljino bi Milka lahko že. sa
mo zaradi velike hitrosti, skočila okoli

Kranj, 19. julija. Sinoči je bil v Kranju 
plavalni troboj II. plavalne lige, v katerem 
so se srečali vsi trije udeleženci tega razreda 
(Bled, Kamnik, Kranj). Troboj je bil toliko 
bolj zanimiv, ker sta se to pot prvikrat sre
čala najresnejša rivala, Kamnik in Mladost 
iz Kranja. Po prvem dnevu vse kaže, da bo 
Kamnik izšel iz tega dvoboja kot zmagovalec. 
Na tekmovanju so bili postavljeni nekateri 
odlični rezultati, ki so presegli vsa pričako
vanja. Najlepši uspeh je dosegla mlada 14-let- 
na pionirka Koncilija, ki je na 100 m prosto 
dosegla nov slovenski pionirski rekord s ča
som 1:22.1, ki jo uvršča na drugo mesto med 
vsemi slovenskimi sprinterkami.

Rezultati: moški — 100 m metuljček: 1. Ce
rar 1:18.3, 2. Snabl (oba K) 1:22.2_ 3. Tratnik 
(B) 1:25.4, 100 m prosto: 1. Juretič (B) 1:10.8, 
2. Bogataj (K) 1:11.4, 3. Petrič (M) 1:12.8, 
1500 m prosto: 1. Zrimšek (K) 23:12.6, 2. Gol
nar 23:41.0, 3. Purgar (oba M) 24:08.8, 4 krat 
100 m mešano: 1. Kamnik 5:18.2, 2. Mladost 
5:29.8, 3. Bled 5:32.8, ženske — 100 m prosto:
1. Koncilija (M) 1:22.1 (nov slovenski rekord),
2. Perc (B) 1:251, 3. Auersperg (K) 1:26.7^ 
200 metroo prsno: 1. Hribar 3:24.6, 2. Vukič 
(obe M) 3:27.0. 3. Ulčar (B) 3:34.2, 4 krat 
100 m prosto: 1. Kamnik 6:11.7, 2. Mladost 
6:31.0, 3. Bled 6:42.7.

Waterpclo tekma med Mladostjo in Kamni
kom se je končala z zmago Mladosti z re
zultatom 6:4. Stanje točk po proem dnevu: 
Kamnik : Mladost 54:49, Mladost : Bled 47:40.

REZULTATI: skoki — moški: 1.
Šink (Ml) 42.4. 2. Novak (Ml) 39.5,
3. Šlegl (K) 25, 4. Cvar (B), 5. Piber
(B), 6. Piskar (K); ženske: 1. Janič 
(K) 20.9, 2. Bevc (Ml) 20.4, 3. Zupan 
(B), 4. Anžič (Ml), 5. Dolinšek (K); 
moški — 400 m crawl: 1. Cerar (K) 
5:52.9, 2. Zrimšek (K) 5:56.2, 3. Pur
gar (Ml) 6:02.5, 4. Golnar (Ml), 5. 
Korošec (B), 6. Konic (B); 100 m
hrbtno: 1. Jarc (B) 1:22.6, 2. Bogataj 
(K) 1:24.0, 3. Lozar (Ml) 1:27.7, 4, 
Pucelj (K), 5. Petrič (Ml), 6. Koro
šec (B); 200 m prsno: 1. Šnabel (K)

3:06.4, 2. Petrič (Ml) 3:12.4, 3. Aha
čič (Ml) 3:16.3, 4. Tratnik (B), 5. Ber
gant (K);
žen. - 400 m crawl: 1. Koncilija (Ml) 

6:42.1 (nov pionirski slovenski re
kord), 2. Škofič (K) 6:55.9, 3. Perc 
(B) 6:17.2, 4. Auersperg (K), 5. Koro
šec (B), 6. Wahl (Ml); 100 m hrbtnol 
1. Dolinšek (K) 1:45 0, 2. Hribar (Ml) 
1:45.6, 3. Pogačar (K) 1:46.7, 4. Rus 
(Ml), 5. Ulčar (B) 6. Korošec (B), 50 
m metuljček: 1. Zaič (B) 43.0, 2. Vu
kič (Ml) 45.9, 3. Auersperg (K) 47.7, 
4. Vavpetič (K), 5. Stare (Ml), 3 krat 
100m mešano: 1. Mladost 4:51.2, 2. 
Kamnik 5:08.9, 3. Bled 5:22.4.

Končni rezultat: Kamnik : Mladost 
107:100, Mladost : Bled 104:75. V ča
su, ko to poročamo, je na sporedu 
še moška štafeta in waterpolo tekma 
med Mladostjo in Bledom, kar pa ne 
bo moglo več spremeniti končnega 
plasmaja ekip: 1. Kamnik, 2. Mladost, 
3. Bled.

.Gardini in angleška hrana
Evropski igralec š . 1, Italijan Fausto 

Gardini, sl je v rvem kolu letošnjega 
wimbledonskega turnirja privoščil praV 
svojevrstno šalo — Izgubil je namreč 
proti mlademu ln popolnoma nepozna
nemu Madžaru Istvanu Sikorskemu, ki 
je prvič Igral na nekem mednarodnem 
turnirju. Po Igri je Gardini ves nesre
čen dejal: »Letos sploh nisem hotel na
stopiti v Wimbledonu. Bila je neumnost, 
zahtevati od mene da nastopim na travi, 
ko sem se pripravljal samo na trdih 
terenih. Na travi sem vadil vsega skupaj 
nekaj minut — rezultat ste pa videli' 
In končno — nimam rad Wimbledona' 
Sicer nimam ~ič proti turnirju, ampak 
hrana.. Kako naj človek zmaga z zmrz
njenim mesom In tremi jagodami v 
lodcu?«
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Razgovor z .direktorjem' dirke
IT r : T 1 14 A •

»Po Hrvatski In Sloveniji«
Posebni intervju našega zagrebškega dopisnika 

Iva Kaleba s tovarišem Stjepanom Ljubičem
V Kolesarski zvezi Ilrvatske je danes nedvomno najbolj iskan 

funkcionar Stjepan Ljubič, tehnični referent Biciklističnega save- 
za Jugoslavije. Teže ga bomo našli, kakor kateregakoli drugega 
športnega funkcionarja v Zagrebu. Po dolgih težavah sem ga ven
darle našel na Zvezi, skratka ves je bil zatopljen v ogromno delo, 
ko je zbiral razne prospekte in urejeval pisane lepake, skratka 
je bil zaverovan v ogromno delo, ki ga čaka prihodnje dni. Vpra
šujoče me je pogledal, ko sem začel:

»Prosim posebni intervju za »Po
let«.

»Aha, ravnokar imam v rokah do- 
Pis uredništva »Polet«, da bo posla
le na dirko »Po Hrvatski Li Slove
niji« dva člana redakcije s posebnim 
avtomobilom«.

In tako se je začel najin razgovor.
»Novinarji, zelo slabo propagirate 

aašo največjo letošnjo kolesarsko 
Prireditev. Samo še dvanajst dni nas 
loči od starta, v časopisih pa je le 
sem in tja kakšna notica organiza
torjev in nič več. Vedeti pa morate, 
da zavisi uspeh tako velikega tek
movanja v marsičem od pisanja no
vinarjev,« je skorajda z razočaranim 
Slasom začel intervju Stjepan Lju
bič, naš predvojni mednarodni tek
movalec.

»Brez skrbi, se bomo že potrudili, 
da bo vse v redu,« tako sem ga po
tolažil, da bi razvedril od skrbi na
grbančeno čelo prezaposlenega »di
rektorja« dirke.

Vse polno skrbi je pri pripravah 
tega velikega tekmovanja. Tov. Lju
biča skrbi predvsem začetna organi
zacija, ali bolje rečeno priprave za 
samo dirko, vse bolj kakor pa dirka 
sama. Potožil je, da še do danes ni
ma prijav iz inozemstva, razen Nem
čije in Avstrije.

»Samo Avstrijci so poslali popolno 
ekipo petih vozačev: Reisinger, An- 
dre, Karlik, Wesely Schofbeck in re
zerva Gestaltner, ki bo tudi vozil kot 
tndividualec. Torej sami neznani vo
zači. Mi poznamo edino Reisinger j a, 
ki je nastopil na nekaterih kriterji- 
®kih dirkah in na tekmovanjih na 
Valjih, pa tudi Gestaltner je že nekoč 
Vozil v Zagrebu. Najboljši avstrijski 
kolesarji, torej tisti, ki jih tudi mi 
Poznamo s prejšnjih dirk, so danes 
po večini med profesionalci. Kolikor 
poznam avstrijsko »kolesarsko moč«, 
mislim, da ne bodo veliki tekmeci, 
Prav gotovo pa ne s temi prijavlje
nimi vozači.

NEMCI IMAJO SIJAJNO 
EKIPO

Z Nemci pa je nekoliko drugače. 
Sicer nisem imel priložnosti gledati 
»n opazovati njihove sposobnosti, 
Vendar so mi inozemski časopisi 
Marsikaj odkrili. Do danes so pri
javili naslednje tekmovalce: Reitz, 
Loy, Mussfeldt, Miiller, peti član 
akipe pa bo naknadno prijavljen, saj 
bodo med tem imeli nemški tekmo- 
yalci še izbirno dirko. Ta ekipa pa 
ie nedvomno veliko boljša od av
strijske ekipe. Verjetno je najboljši 
j-teitz, znan gorski specialist. V Nem
čiji ga imenujejo »kralj klancev«. 
Sodeloval je tudi na olimpiadi, se
daj pa vozi na dirki okrog Avstrije. 
Tudj v Avstriji ga smatrajo za favo
rita gorskih etap. Do danes je že do
kazal svoje sposobnosti, saj je na ne
katerih vzponih prišel prvi na vrh. 
Ce pa bo tudi Vršič klonil pred 
Pjim, to bomo videli čez mesec dni.«

Tov. Ljubič se je ves razvnel, ko 
je začel razlagati o sposobnosti nem
ških dirkačev. O vseh ima odlično 
Mnenje, sicer pa ga poslušajte, kaj 
Pravi še o drugih dirkačih.

»Sijajen vozač je tudi Loy. Tudi 
°n je stalni amaterski nemški repre
zentant. Letos že drugič vozi na dir
ki »Okrog Avstrije«. Nemci so se po 
v°jni razvili v odlične kolesarje in 
Prepričan sem, da bodo na naši dir
ki najresnejši tekmeci za osvojitev 
^ajboljših mest. Nedvomno ne potre
bujejo nikakršne reklame. Dve tretji 
blesti na olimpiadi sta dovolj zgo- 
v°ren dokaz za odlike in sposobnosti 
nemške ekipe.«

PRIJAVLJENI SO TUDI 
TRŽAČANI

Tudi Tržačani so poslali prijave. 
Nastopali bodo v sestavi: Della San
jal Apollonio, Lonzarič, Bonin in 
"rajnik. Kolikor bo Brajnik nastopil 
^ kateri izmed jugoslovanskih ekip, 
lfdaj bo kot peti vozil za tržaško 
bkipo Cok. Tržačani imajo še eno re- 
Zervo, namreč Murana, ki pa bo na- 
ftopal med individualci. O formi teh 
kolesarjev menda res ni potrebno 
jkritj govoriti. Njih vsi poznamo:

rila Santa in Apollonio sta ne- 
uvornno kolesarja velikega formata.

Pričakujemo še udeležbo
ŠTAJERSKE, FRANCIJE, 
NIZOZEMSKE IN ŠVICE

Tudi Francozi in Nizozemci so nas 
j bvestili, da bodo v kratkem poslali 
'Uiena članov svojih ekip po nacio

nalnih prvenstvih, ki je bilo v Fran
ciji 15. julija, na Nizozemskem pa 
10. julija.

O Francozih ne bi mogel kaj toč
ne j šega reči. Verjetno bo pripeljal 
ekipo naš znanec Marcel Babinot in 
če je on vodja ekipe, potem prav go
tovo ne bodo nastopili »outsiderji«.«

O nizozemski kolesarski zvezi in o 
nizozemskih kolesarjih je vedel tov. 
Ljubič povedati marsikaj zanimive
ga. Nizozemska kolesarska zveza je 
prepustila najboljšemu klubu iz 
Maastritha, da izbere državno ekipo. 
Isti klub je tudi 1. 1951 sestavil ni
zozemsko ekipo za dirko »Po Hrvat- 
skj in Sloveniji«, in kakor smo vi
deli, Nizozemci so bili udarna celota. 
Nolton, Jorich, Gelissen in drugi, ki 
smo jih videli, so danes znani ev
ropski profesionalni dirkači. Nolton, 
ki je v prvi etapi 1. 1951 (Zagreb- 
Ljubljana) prišel na cilj šele 16., je 
takoj po povratku v Nizozemsko pre
šel med profesionalce in je lani na 
»Tour de France« osvojil tri etape. 
Tudi Jorich in Gelissen sta na isti 
dirki dosegla velike uspehe.

»Letos bo prvič nastopila« je nadalje
val tov. Ljubič, »tudi ekipa Štajerske. 
Verjetno bo to celo kvalitetno boljša 
ekipa od avstrijske reprezentance. Dovolj 
je, če Imenujem samo Imena Deutsch, 
Kleckel, Sitzwohl, Tramschek in Rau- 
schel. Prva dvojica z velikim uspehom 
vozi v prvi avstrijski ekipi v dirki »O- 
krog Avstrije«. Pričakujemo še prijave 
Iz Belgije in Švice. S Švicarji bo prišel 
kot vodja ekipe Burtin, ki je letos tre
niral naše dirkače. Prepričan sem, da 
bo švicarska ekipa zelo močna, predvsem 
zato, ker je tudi vodja g. Burtin spoznal 
vrednost naših kolesarjev.«

Zanimala me je predvsem belgijska 
ekipa. Zakaj? Vemo, da sl je leta 1951

osvojil prvo mesto Marguillieur. Letos 
bodo Belgijci nedvomno poslali močno 
ekipo, zato sem še s posebno željo sku
šal kaj več zvedeti o teh vozačih.

»Marguillieur in Van Shilla sta letos 
dosegla nekaj izredno lepih uspehov na 
amaterskih dirkah. Marguillieur je vozil 
»Okrog Nemčije«, Van Shill pa je bil 
drugi na dirki Berlin—Varšava— Praga. 
Belgijci so znani kot odlični kolesarji in 
nedvomno bodo tudi oni poslali kvali
tetne dirkače, ki bodo skušali za vsako 
ceno doseči Iste uspehe, kakor pred 
dvemi leti.«

In končno naši dirkači?

VID ALI IN GRAJZER 
V PRVEM JUGOSLOVANSKEM 

MOŠTVU?
Tov. Ljubič ima že danes predlog za 

sestavo jugoslovanske ekipe«
»Po mojem mišljenju naj bo prva ekipa 

sestavljena takole: Petrovič, Ročic, Graj- 
zer, Vidali in Brajnik; druga ekipa pa: 
Branko Bat, D. Ješič, Panič, Petrovski in 
Mičič. Prijavljena je tudi posebna ekipa 
iz Hrvatske: Poredski, Volčič, Levačič, 
Metelko in Gosarič. Verjetno bodo tudi 
Slovenci prijavili svojo posebno ekipo. 
Kot individualci pa so poslali svoje pri
jave: Bulatovič, Lakovič, Orlovič, Boža- 
rič, Buontempo, Jeletič, Celesnik, Rado- 
tič, Horvat, Crnobrnja, C ve j in, Serijum 
itd. Toda ker ne želimo prekoračiti šte
vila 90, zanimanje pa je vedno večje, 
bomo po vsej verjetnosti morali napra
viti selekcijo na podlagi dosedanjih re
zultatov.«

V nadaljnjem razgovoru je Stjepan 
Ljubič govoril o velikih denarnih izdat
kih in pa seveda o težavah pri nabiranju 
finančnih sredstev.

NAGRADA — 2 PLAŠČA
»Upali smo, da nam bodo naša velika 

podjetja priskočila na pomoč. Toda vse 
naše prošnje so v več primerih ostale 
neuspešne. Vsekakor imajo v inozemstvu 
več smisla za takšne podpore velika 
podjetja (Semperit, Pirelli Puch in dru
gi), saj so nam poslala že dragocene 
nagrade. Nerazumevanje naših velikih 
kolektivov najbolj ilustrira kolektiv 
Kombinata Borovo, ki je »podaril« dve 
gumi in en par kolesarskih čevljev. Se 
značilnejši pa je primer s tovarno koles 
»Partizan«, ki na našo prošnjo sploh ni 
odgovorila.(J) In tako na razne načine 
skušamo premostiti vse težave, od ka
terih pa so finančne najtežje — saj je 
za dirko potrebnih 5 milijonov dinarjev.«

Kakšni s o izgledi

'JjugaMrnJuje. v Osiu t
V četrtek in petek (23. in 24. t. m.) se 

bosta v Oslu srečali atletski reprezen
tanci Norveške in Jugoslavije. To sre
čanje je za našo atletiko velikega po
mena, ker zavzemata obe reprezentanci 
na neuradnih lestvicah mesti druga za 
drugo. Lani so naši atleti premagali 
Italijo in se tako povzpeli za mesto više. 
Letos imajo priložnost, da si z zmago 
nad Norveško zopet popravijo položaj. 
»Dvoboj na papirju« bi se končal po do
sedanjih rezultatih z dokaj visoko zma
go Jugoslavije 125 : 87. Toda taka pred
videvanja se običajno pokažejo v praksi 
kot zelo nerealna. Del naših reprezen
tantov, kakor smo videli v Ljubljani, 
ni ravno v najboljši formi. Nekateri so 
poškodovani, tako da je sploh vprašanje, 
če bodo v Oslu nastopili. Poleg tega pa 
moramo upoštevati še to, da tekmujejo 
Norvežani pred domačim občinstvom, 
kar je precejšnja prednost.

Moč norveške atletike ni toliko v iz
enačenosti celotne ekipe, temveč v ne
katerih odličnih posameznikih. V norve
škem moštvu bo nastopil na primer sve
tovni rekode v metu kladiva Strandli 
(letošnji rezultat 59.82), eden najboljših * 
800-metrašev vseh časov Boysen (1:49.6), 
znana smučarska tekača Stokken (ki bo 
tekel verjetno 10 km) in Brenden, ki je 
najboljši Norvežan v steeple-chaseu 
(9:06.6). Norveška ima tudi najboljše 
sprinterje v Skandinaviji (Hansen 10.7), 
zato naši tekači ne bodo imeli lahkega 
dela. V tekih na 1500, 5000 in 10,000 m 
imajo naši tekmovalci sicer trenutno 
boljše rezultate, toda pričakujemo lahko 
marsikakšno presenečenje s strani Nor-

MISLILI SO, DA SO MRTVI
Irec Bob Tisdall, zmagovalec v te

ku na 400 m z ovirami na olimpij
skih igrah 1932, službuje trenutno 
kot zdravnik v Tanganjiki. Pred 
kratkim je pisal svojim prijateljem 
tole zanimivo pismo:

»Tukaj sem nedavno organiziral 
prvo atletsko tekmovanje. Na spore
du je bil tek čez drn in strn. 34 bo
sonogih domačinov se je zbralo na 
startu, od tega jih je 32 prispelo na 
cilj. Ko je počil startni strel, sta se 
dva domačina bliskovito vrgla na tla 
in negibno obležala. Mislila sta, da 
sem je ustrelil. Nek tretji se je tudi 
vrgel na tla, toda čez nekaj sekund 
se je pobral in gnan od paničnega 
strahu zdrvel za ostalimi. Kljub te
mu, da je na startu izgubil precej 
časa je zmagal s 40 m prednosti...

vežanov, med katerimi bo nevaren zlasti 
Saksvik, ki je tekel lani na 10 km 29:48.4. 
Našim tekačem čez ovire na obeh pro
gah ne bi smeli uiti prvi mesti. Drugač
na pa je slika v skoku v višino, kjer 
bo za naša reprezentanta tudi drugo 
mesto lep uspeh. V troskoku in skoku 
ob palici lahko pričakujemo dvojno ju
goslovansko zmago, dočim bo borba v 
skoku v daljino zelo izenačena. Najbolj
ši norveški metalec diska Johnsen ima 
letos rezultat 48.82. Krivokapič se bo 
moral močno potruditi, če bo hotel 
zmagati. V kopju imata naša predstav
nika prav malo izgledov, kajti Roberg 
(71.25) in Danielsen (68.28) sta za več 
metrov boljša. V obeh štafetah bi Jugo
slovani lahko zmagali, vendar so tudi 
tu, zlasti na 4 X 400 m, možna presene
čenja.

Boniperti
kriv ljubezenske tragedije?

V Italiji pripovedujejo zanimivo zgod
bico o enem najboljših nogometašev pol
otoka — Bonipertiju. Neka bralka je 
vprašala v rubriki »Vprašanja in odgo
vori« v nekem rimskem listu tole: »Pra
vijo, da dobiva Boniperti od lepih ob
čudovalk največ pisem od vseh italijan
skih nogometnih ,zvezd1. Katero pismo 
od vse te množice je napravilo nanj 
naj večji vtis?« Časopis je prosil Boni
perti ja za odgovor in slednji je odpisal: 
»Res je, da dobivam mnogo pisem od 
občudovalk, čeprav ne vem, ali jih do
bivam ravno jaz največ. Nekega dne ml 
je pisalo mlado — tako je bilo razvidno 
vsaj Iz pisma — dekle takole pismo: 
Zaljubila sem se v vas. Če mi ne daste
v sredo zvečer prilike, da vas tam in 
tam srečam, bom napravila samomor. 
Potem si morate biti na jasnem, da ste
vi tega krivi.« Dan po tej sredi (na se
stanek seveda nisem šel) sem bral v ne
kem rimskem listu: »Iz obupa se je si
noči zastrupila z veronalom neka — 81- 
letna žena.« Od tedaj nisem ničesar sli
šal o ženski, ki mi je pisala, in sedaj se 
sprašujem, ali ni bila mogoče to res 
ista oseba ...«

PLANINCI!
Ne pozabite na planinski ta

bor v Vratih pod Triglavom od 
1.—3. avgusta 1953. Iluminacija 
severne triglavske stene — od
kritje spomenika padlim pla
nincem in dr. Kugyju — kul
turni program. Prijave za po
sebni vlak pri PD Ljubljana 
— matica.

V okviru prireditev I. ljubljan
skega festivala sta se pretekli te
den srečali v Ljubljani mladinski 
mestni reprezentanci Dunaja in 
Ljubljane ter se pomerili v sko
kih v vodo. Dvodnevno tekmova
nje je prineslo gostom sicer za
služeno zmago, vendar pa so 
uspehi domačih skakalcev in ska
kalk presenetili ne samo domače 
občinstvo, temveč tudi goste, ki 
so iskreno izražali priznanje na
šim mlatiin skakalcem in njiho
vemu požrtvovalnemu vodstvu.

Odlično ekipo dunajskih skakalcev in 
skakalk je privedel k nam naš stari zna
nec, zvezni trener avstrijske reprezen
tance g. Marchula Franc. Mnogim našim 
čitateljem je gotovo še v spominu, da 
je Marchula pred dvema letoma treniral 
tudi naše vrhunske tekmovalce in je 
prav gotovo njegova zasluga, da so 
Dobrin, Keber in Porenta kasneje do
segli zavidljive mednarodne uspehe. Ob 
ponovnem srečanju z njim lahko mirno 
trdimo, da nam je njegovo takratno de
lo pripomoglo za velik korak naprej,

Avstrijski trener m.
MARCHULA: „V\\

J

da je bilo naše dosedanje sistematično 
delo z mladimi skakalci pravilno in za
nesljivo vodi k novim uspehom sloven
skega skakalnega športa.

Sicer pa prepustima besedo trenerju 
Marchuli, katerega je naš sodelavec na
prosil, da bi za čitatelje »Polet« povedal 
nekaj malega iz svojih bogatih izkušenj 
nad 20-letnega trenerskega udejstvova
nja.

Na vprašanja o njegovih športnih do
živetjih po zadnjem bivanju v Ljubljani, 
se je Marchula predvsem omejil na vti
se, ki jih Je odnesel z dveh velikih tek
movanj zadnjih let, t, j. z evropskega 
prvenstva na Dunaju 1. 1950 in z olim
pijskih iger v Helsinkih 1. 1952.

»Na Dunaju se je zbrala vsa evropska 
elita,« pripoveduje g. Marchula, »vendar 
pravzaprav ni prinesla s seboj nikakrš
nih »odkritij«. Sele ko se mi je lani iz
polnila dolgoletna želja, da sem kot tre
ner avstrijskih skakalcev prisostvoval 
olimpijskim Igram, sem videl vse ono, 
kar sem doslej pogrešal... Pot v Hel
sinke nikakor ni bila zabavna, saj sem 
bil na nogah sleherni dan od 6. ure 
zjutraj do 11. ure ponoči ter ob dnevni 
svetlobi sledil skakanju množice skakal
cev Iz vseh delov sveta. To je bilo od
kritij in učenja!« je razvneto vzkliknil 
simpatični Dunajčan.

G. Marchula pripoveduje o dovršenem 
skakanju Francozov, Angležev in Mehi
kancev. »Vendar predstavljajo Ameri- 
kanci prevladujoči in neprekosljlvi raz
red. Z množičnostjo in kakovostjo, v 
katerih jih ne dosega noben drug narod 
na svetu, jim Je pred vsakokratno olim- 
piado omogočeno pravcato eksperimen
tiranje. Iz tega dejstva sledi, da jim iz
bira olimpijskega moštva ne predstav
lja nobenih težav. Razume se, da prej
mejo vozovnico preko »luže« le najbolj
ši, ki pa prinašajo s seboj vsako četrto 
leto najbolj fantastične skakalne novosti. 
Posledice teh novosti občutimo poslej 
tako skakalci kot trenerji ostalih naro
dov, saj sledijo vsakokratnim olimpij
skim igram spremembe skakalnih pra
vil, uvajanje novih skokov v skakalne 
tabele in neizogibni porast količnikov 
težavnostnih stopenj. Poglejmo na prl-

Avstrijci so navdušeni nad ..canvasom" in pravijo, da 
bomo z njim dosegli uspehe, nad katerimi bomo strmeli

z mladino. Toda novitete se pojavljajo 
vse prehitro, da bi jim uspešno lahko 
sledili...

Mladi Avstrijec Rohrig, ki je navdušil 
ljubljansko občinstvo, je na treningu 
pokazal praktično nekaj olimpijskih no
vosti, seveda le v skromnejši obliki, s 
čimer je Marchula oči vidno podkrepil 
skrb, ki jo avstrijska zveza posveča raz
voju skakanja s tem, da na velika med
narodna tekmovanja pošilja ljudi, ki so 
pridobljene izkušnje kasneje v stanju 
prenašati na mlajše skakalce.

Trenerja Marchulo smo vprašali tudi, 
kakšne vtise je odnesel z ljubljanskega 
mladinskega dvoboja in kaj meni o kva
liteti nastopajočih mladincev. Odgovoril 
nam je: »Upam, da si takšno sodbo lah
ko dopuščam, saj vaše razmere že od

saj se je ob zadnjem dvoboju izkazalo, ■■prej nekoliko poznam. Ob priliki prvega
bivanja v Ljubljani sem pri vas našel 
dober material, le da so tečajniki takrat 
bili nekoliko starejših letnikov. Moje
mu takratnemu nasvetu, naj bi začeli 
vežbati 12—13-letne dečke in deklice, ste 
sledili na način, ki je nas Dunajčane 
prijetno prestrašil! Vedeli smo sicer, da 
bomo iz dvoboja izšli kot zmagovalci, 
nismo pa pričakovali, da bomo naleteli 
na tako borbeno in močno ekipo! Mi 
smo vam predstavili svojo najmočnejšo 
sestavo. Naša juniorska državna prvaki
nja, 18-letna Sylvia Michler, je izkušena 
borka, ki s svojo resnobo pri treningih 
obeta blestečo prihodnjost. Druga naša 
ženska zastopnica, Hollmanova, je sicer 
prvič zastopala barve Dunaja, vendar je 
treba poudariti, da je na nedavnem pr
venstvu Dunaja zasedla drugo mesto ta
ka j za Michler j evo.

Guldrif Rohrig, dolgoletni avstrijski 
juniorski prvak, predstavlja danes z 19 
leti že evropski juniorski razred. Naš 
»stolpaš« Kalina je na letošnjem junior- 
skem prvenstvu Dunaja »pobral« lavori- 
ko na stolpu in na deski, medtem ko je 
bil Mrkvviczka drugi. Ker z njimi delam 
redno že več let tudi skozi zimsko sezo
no (v dunajskem Diana-Badu imajo tu
di pozimi možnost treninga tako s stol
pa kakor z deske — op. pisca), sem mo
gel torej z mirnostjo pričakovati izid 
dvoboja.

Vaše »železo v ognju« Je predvsem 
Šink Ivko. Navdušen sem bil nad meh- 
koto njegovih pregibov. Paziti pa mora 
v bodoče na nalet, odskok in seveda še 
bolj na padec v vodo. Prepričan sem, 
da bo lahko te podrobnosti v kratkem 
popravil, tako da boste v njem dobili 
skakalca velikih sposobnosti. Tudi drugi 
»stolpaš« Šuštar me je ugodno presene
til, predvsem z zanesljivostjo, ki jo je 
prikazal.

Uspeh 14-letnega Rudija Košoroka vas 
upravičuje na naj večja upanja. S svojim 
srčnim in resnobnim skakanjem si je 
osvojil naše simpatije in vsi bomo ve
seli, ako ga bomo lahko letošnjo zimo 
kot gosta pozdravili v naši skakalni šoli 
na Dunaju. Naše vabilo naj mu bo 
vzpodbuda k še večji privrženosti do te 
lepe športne panoge!

14-Ietni Rutli Košorok skače s stolpa

mer lanske, skorajda revolucionarne 
spremembe. Do preteklega leta je veči
na skakalcev izvajala en in pol salto 
naprej s celim vijakom tako, da je po 
odskoku pričela izvajati salto in mu v 
prvi tretjini skoka dodala še vijak. 
Amerikanci so pa v Helsinkih izvajali 
najprej celi vijak, nato pa šele salto. S 
tem je skok pridobil na efektnosti naj
manj za 50°/o! Takšen način izvajanja 
tako imenovanih »kombiniranih« skokov 
odslej skoraj popolnoma prevladuje. 
Naj vam naštejem še nekaj takšnih no
vitet: videl sem med drugim še en in 
pol salta naprej z dvema vijakoma, en 
in pol vzvratni (Auerbach) salto z dve
ma in pol vijakoma (H), 3 salta naprej, 
2 salta naprej iztegnjena (A) itd. Ome
njene skoke Izvajajo Amerikanci z naj
manj 80°/o zanesljivostjo!

Kot že omenjeno, Je bila prva posle
dica takšnega skakanja povišanje težav
nostnih količnikov, ki trenutno stoje na 
2.7. Pričakujem pa, da se bo v najbližji 
prihodnjost! pomaknil še više, na 2.9 ali 
pa celo na 3.0! Ta stopnja je Evropej
cem malodane nedosegljiva zaradi po
vsem drugačnega načina gojenja te 
športne panoge.«

Po mnenju g. Marchule pa meji takš
no skakanje bolj na nekakšen »artizem« 
ter bo slejkoprej potrebno potegniti jas
no mejo med športnim in artističnim 
skakanjem v vodo. Za navadnega gle
dalca takšen »amerikanizirani« skok 
namreč ne pomeni ničesar drugega kot 
atrakcijo, saj mu zavoljo nepojmljivega 
vrtenja sploh ne more slediti. Pri tem 
ostaja le občudovanje brez posebnih 
estetskih učinkov, ki ga sicer zapušča ta 
lepa športna panoga. Strokovnjaki sicer 
tudi drugod skušajo posnemati takšno 
skakanje, vendar pa zahteva vežbanje 
tako težavnih skokov večletno trdo delo

Uspehi vaših skakalk so bili poseb
no na stolpu nekoliko skromnejši. 
Razveseljivo pa je, da ste nam pred
stavili res mlade in obetajoče skakal
ke. Prepričan sem, da boste s sestra
ma Rubiničevima kmalu ozdravili tu
di meni znano »rakovo rano« vašega 
skakalnega športa.«

Gostje so sl za svojega bivanja v 
Ljubljani ogledali tudi skakalne na
prave v skakalni šoli PK Železničar
ja na Koleziji. O napravi za »suhi« 
trening, ki je med našimi skakalci 
znana pod imenom »kanvas«, Je dejal 
g. Marchula:

»Prava sramota je za nas Avstrijce, 
da še nimamo takšne naprave! Naši 
skakalci, pa tudi sam, smo navdušeni 
nad to pripravo in smo jo seveda ta
koj tudi praktično preizkusili. Rohrig 
je postal celo žrtev svojega navduše
nja, kar dokazuje, da tudi vadba na 
»kanvasu« zahteva temeljit študij in 
sistematično vajo. Kolikor mi je zna
no, Ljubljana ne razpolaga z zimski
mi vodnimi skakalnimi napravami. 
Toda z vašim idealnim »kanvasom« 
boste že prihodnje leto dosegli uspe
he, nad katerimi boste samt strmeli! 
Razume se, da jo bomo sedaj, ko 
smo jo videli pri vas in od vas pre
jeli nekatere tehnične podrobnosti, 
tudi sami zgradili. To bo moja prva 
skrb po povratku na Dunaj!«

Zanimiv razgovor Je trener Mar
chula končal takole: »Ponovno ugo
tavljam, da se med vašimi mladimi 
talenti počutim nekako osveženega. 
Ugotovil sem, da ste končno tudi vi 
krenili na pot sistematičnega dela z 
mladino. Svetujem vam, da začeto 
delo nadaljujete, pri čemer se zave
dajte, da je pot do uspeha dolgotraj
na in trda. Pri svojih naporih lahko 
vselej pričakujete podporo, ki vam 
Jo lahko moji tovariši in jaz kakor
koli nudimo. Kljub močni zaposleno
sti vam z veseljem stojim na razpo
lago tudi za krajše osebno delo z 
vašimi mladinci, v kolikor bi bila to 
tudi vaša želja. Trdno verujem, da 
so možnosti takšnega sodelovanja 
ustvarljive.

Glede zadnjega tekmovanja sem pa 
mnenja, da takšna in slična srečanja 
odlično služijo tako športnemu na
predku, kakor utrjevanju prijatelj
skih stikov naše športne mladine. 
Trudili se. bomo vaš vzgledni začetek 
tudi nadaljevati. V športnem oziru 
je zadnje srečanje potrdilo svoj ali 
bi, v tovariškem smislu pa si ne mo' 
rem predstavljati boljše skupnosti. 
Dovoljujem si ob tej priliki izreči 
»Turističnemu društvu Ljubljana« 
najiskrenejšo zahvalo za izkazano 
gostoljubje, obenem pa Izročam ljub
ljanskim in slovenskim športnikom 
preko vašega športnega lista »Polet« 
najboljše želje ter pozdrave dunaj
skih skakalcev in skakalk.« K-o
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Z X. etapo (Pau-Canterets) letošnje
ga »Tonr de France« so se pretekli 
ponedeljek pričele med udeleženci ostre borbe v gorskih etapah, Jki vodijo čez Pireneje (na sliki). Že 
prvi dean je odpadel glavni favorit Švicar Koblet, ki si je pri vožnji navzdol s prelaza Col de Taulor

zlomil ramo in se težko poškodoval po glavi

Madžarski atleti mm\\ CSR

Španija : Čile 2:1
V Santiagu de Chile sta se srečali no

gometni reprezentanci Španije in Cilea. 
Domačini so bili boljši, toda zaradi ne
odločnih strelcev so tekmo izgubili. Prvi 
gol za Španijo je dosegel v 9. minuti Ve- 
r.ancio, drugega pa Kubala v 33. minuti. 
Domačini so častni gol dosegli v 84. mi
nuti.

V svoji tretji tekmi na gostovanju po 
Švedski je madžarska nogometna repre
zentanca premagala mestno ekipo Ham- 
stada s 5:1 (1:1).

Italijansko moštvo Roma, ki gostuje v 
Venezueli, je v Caracasu premagalo re
prezentanco Venezuele z 2:1 (0:1).

V Budimpešti sta se pred 30.000 gledal
ci srečali atletski reprezentanci Madžar
ske in CSR. Madžari so zmagali v sreča- 
čanju moških ekip s 109:101, pri ženskah 
pa z 62:50. Boljši rezultati — 100 m: Sze- 
beni (M) 11.0, 400 m: Filo (CSR) 48.2,
800 m: Jungvirt (CSR) 1:50.7, 1500 m:
Jungvirt (CSR) 3:50.0, Iharos (M) 3:50.0, 
5000 m: Zatopek (CSR) 14:28.6, 10.000 m:
Zatopek 29:48.6, 110 m ovire: Mrazek
(CSR) 15.0, steeple-chase: Jeszenski (M) 
9:06.6, daljina: Foldessy (M) 7.46, troskok: 
Rehak (CSR) 15,05 (rekord), Puskas (M) 
14.92 (rekord), palica: Hommonay (M) 
4.22, krogla: Skobla (CSR) 16.24, kopje: 
Krasznai (M) 62.64, kladivo: Csermak (M) 
57.14, Maca (CSR) 55.81, Nemeth (M) 
55.47, 4 X 100 m: Madžarska 41.3, 4 X 400 
m: Madžarska 3:13.2 (rekord), CSR 3:15.2 
(rekord); ženske — 800 m: Mtiller (CSR) 
2:13.5 (rekord), Bocskai (M) 2:14.3; 80 m 
ovire: Gyarmati (M) 11.7, višina: Modra- 
hova (CSR) 163, daljina: Gyarmati (M) 
5.75, disk: Merdova (CSR) 43.57, 4 X 100 
m: Madžarska 48.5, 3 X809 m: Madžarska 
6:58.2.

Na atletskem prvenstvu Belgije v Brus
lju so bili doseženi naslednji boljši re
zultati: 200 m: Vercruysse 21.8, 400 m:
Moens 48.5, 1500 m: Herman 3:56.4, 5000 m: 
Reiff 14:43.2, 10.000 m: Theys 31:24.6, 400 
m: ovire: Vandenabele 54.9, troskok:
Herssens 14.78, palica: Pirlot 3.80.

Po prvem dnevu dvoboja atletskih re
prezentanc Grčije in Egipta v Aleksan
driji vodijo Grki z 80:35. Grki so zma
gali v vseh disciplinah prvega dne. Bolj
ši rezultati — 100 m: Petrakis 10.9, 400 m: 
Syllis 49.8, palica: Eustahiades 4.00, tro
skok: Stellarati 14.21, 4 X 100 m: Grčija 
42.2.

Na mednarodnem atletskem tekmovanju 
V Oslu je Belgijec Herman zopet prema
gal svojega rojaka, svetovnega rekor
derja Reiffa. Herman je dosegel čas 
8:10.6, Reiff pa 8:12.0. Na istem tekmova
nju je Strandli vrgel kladivo 59.82 m, 
Boysen pa je pretekel 800 m v času 
1:51.6.

Whitfield 2:21.7 na 1000 m

sekunde slabši od svetovnega rekorda 
Ceha Jungvirta. V Istem teku je dosegel 
Mugoša nov jugoslovanski rekord s ča
som 2:24.2. Na Istem tekmovanju je vr
gel 0’Brien kroglo 17.57 m in disk 49.74 
metrov.

V Poriju je dosegel Denis Johansson 
nov finski rekord na 1500 m z odličnim 
časom 3:44.8.

V Torinu je dosegel evropski rekorder 
v metu diska Adolfe Consolini odličen 
rezultat 54.46 m. V Rimu pa je njegov 
večni nasprotnik Toši vrgel 51.82 m.

V Gawleju je poskušal švedski atlet 
Sune JCarlsson izboljšati Haggov svetov
ni rekord v teku na 1500 m (3:43.0). Po
skus mu ni uspel, saj je dosegel le 3:46.0.

Pirie dosegel nov svetovni 
rekord

Na britanskih igrah v Londonu Je do
segel 21-letni Anglež Gordon Pirie nov 
svetovni rekord v teku na 6 milj s ča
som 28:19.4. Dosedanji rekord je držal 
Finec Heino z 28:30.8. Rezultat Piriea na 
6 milj, kar je 9656 m, odgovarja času 
okoli 29:20.0 na 10.000 m.

V Tempereu je dosegel finski atlet 
Olenius nov državni rekord v skoku ob 
palici z rezultatom 4.31 m.

Olimpijska zmagovalka in svetovna re
korderka v metu krogla Galina Zlbina 
je vrgla v Leningradu 15.63 m. Bivši ev
ropski rekorder Heino Lipp pa je prav 
tako dosegel v krogli 16.43 m. Odličen re
zultat je dosegla v metu kopja Aleksan
dra Cudina, ki je vrgla 52.75 m, kar je 
le 66 cm manj od svetovnega rekorda 
njene rojakinje Smirnickaje.

Odlični rezultati
madžarskih plavalcev
Na plavalnem tekmovanju v Budimpe

šti so bili doseženi mnogi odlični rezul
tati. Na 100 m prosto za ženske sta Te- 
mes in Gyenge plavali 1:06.8, ženska šta
feta 4 X 100 m mešano v postavi Temes, 
Littomericzky, Szekely in Gyenge je do
segla s 5:19.6 nov madžarski rekord, med 
moškimi pa je bil najboljši Ipacs, ki je 
preplaval 100 m prosto v 58.5.

V nadaljevanju prvenstva Budimpešte 
v plavanju je Nyeki preplaval 400 m 
prosto v 4:41.7, Csordas 1500 m prosto 
19:01.0, Gyenge pa je dosegla na 200 m 
prosto nov madžarski rekord z rezulta
tom 2:27.2.

V Parizu je bilo mednarodno plavalno
tekmovanje, katerega so se udeležili naj- 
bolši švedski plavalci. Doseženi so bili 
naslednji rezultati: 100 m prosto: Larsson 
(Šved) 58.2, 100 m hrbtno: Violas (Fr)
1:09.9, 200 m prsno Brousard (Fr) 2:44.5, 
4 X 100 m mešano: Švedska 4:30.6, Fran
cija 4:31.5.

15-ietna Doritt Christensen je v Aar- 
husu dosegla z odličnim rezultatom 6:09.3 
nov danski rekord na 400 m prsno.

V Zurichu je Gericke dosegel z rezul
tatom 2:42.0 nov švicarski rekord na 200 
metrov hrbtno.

Svetovni rekord Whitfielda
V petek je v Turku na Finskem dose

gel Amerlkanec Mel Whitfield nov sve
tovni rekord v teku na 880 y z rezulta
tom 1:48.6. Dosedanji rekord sta imela 
Anglež Wooderson in Whitfield z 1:49.2. 
Pod dosedanjim svetovnim rekordom je 
tekel tudi drugoplasiranl Santes (ZDA) 
1:48.9. Tretje mesto je v tem teku dose
gel Jugoslovan Mugoša, ki je z 1:53.0 
premagal vse finske tekače. V prehodu 
na 800 m so dosegli tekači naslednje re
zultate: VVhitfield 1:47.9, Santee 1:48,1 In 
Mugoša 1:51.7. Ostali rezultati istega tek
movanja: 3000 m: Lonnguist (Fi) 8:09.6
(rekord), Taipale (Fi) 8:11.4, RintenpSa 
(Fl) 8:14.9, višina: Shelton (ZDA) 2.08, 
Miler (ZDA) 196 (metalec kopja!), krogla: 
0’Brien (ZDA) 17.75, disk: 0’Brien 50.59.

V Dusseidorfu je gostovala druga sku
pina ameriških atletov, ki je pred nekaj

dnevi prispela v Evropo. Doseženi so bili 
naslednji rezultati: 100 m: Bragg (ZDA) 
10.8, 200 m: Bragg (ZDA) 21.2, Futterer 
(N) 21.2, 400 m: Lea (ZDA) 46.9, Geister 
(N) 47.8, 800 m: Cryer (ZDA) 1:51.3, Cle- 
ve (N) 1:52.4, 1500 m: Nielsen (D) 3:51.2, 
Lueg (N) 3:51.8, 400 m ovire: Culbreath 
(ZDA) 53.2, višina: Wiesner (ZDA) 195.

Nekaj zanimivih
s

Najstarejši udeleženci: Bartali (I) 39 
let, Janssen (N) 34, Deledda (Fr) 34, Re- 
my (Fr) 34, Teisseire (Fr) 34, Corrieri (I) 
33, Langarica (Šp) 33, Quentin (Fr) 33,. 
Molineris (Fr) 33.

najmlajši: Couvreur (B) 20, Gaul (Lux)
20, Andriaenssens (B) 21, Van Genechten 
(B) 21, Kirchen (Lux) 21, Buchaille (Fr)
21.

Najvišji: Huber (Š) 191, Nolten (N) 188, 
Baroni (I) 186, Magni (I) 183, Kebaili (Fr) 
181, Koblet (Š) 180, Langarica (Šp) 180, 
Bobet (Fr) 180, Rouer (Fr) 180, Telotte 
(Fr) 180, Meunier (Fr) 180.

Najmanjši: Robič (Fr) 161, Bianchi (Fr) 
161, Van Genechten (B) 163, Erzner (Lux) 
163, Bauvih (Fr) 163, Mirando (Fr) 163.

Najtežji: Baroni (I) 83, Langarica (Šp) 
83, Croci-Torti (Šv) 82, Huber (Šv) 82.

Najlažji: Robič (Fr) 56, Gil (Šp) 58,
Van Geneugden (Be) 60, Dacquai (Fr) 60, 
Molineris (Fr) 61.

Od 120 kolesarjev, ki so se pojavili na 
startu prve etape letošnjega »Toura« v 
Strassburgu, je bilo 46 novincev.

Kolesarji se na »Tour de France« ne 
borijo le za slavo, temveč predvsem za 
visoke denarne nagrade. Ce upoštevamo 
le »uradne nagrade«, to je nagrade za 
plasma v posameznih etapah, nagrado za 
nosilca rumene majice, nagrade na po
sameznih prelazih ter nagradi za naj
borbenejšega in najbolj nesrečnega vo
zača v posamezni etapi, izgleda po 12. 
etapi ta »lestvica« nagrad takole: Schaer 
(Šv) 1,136.000 frankov, Robič (Fr) 834.000, 
Hassenforder (Fr) 766.000, Lorono (Šp)
354.000, Wagtmans (N) 338.000, Caput (Fr)
250.000, Darrigade (Fr) 238.000, Mahe (Fr)
236.000 frankov. Od moštev pa sta naj
uspešnejši Nizozemska in Zahod, ki ima
ta doslej vsako pa 400.000 frankov.

»Tour de France« v polnem razmahu

Po 15. etapi vodi francoz Mallejac.
- toda Astrua in Bobet silita v ospredje

Takšen je pogled na enega izmed od
sekov proge v gorskih predelih Pi- 
rinejev. Nič kaj prijetno za tiste, ki 
so spodaj in ki se je zavedajo, da pri 
vožnji navkreber niso posebni moj

stri, kajne?

Seixas premagal Mulloya
V finalu turni j a v Spring Lakeu Je 

Seiyas (ZDA) .premagal svojega rojaka 
Mulloya s 6:3, 6:2 in 6:3.

V finalu mednarodnega prvenstva Švi
ce v tenisu v Luganu sta Avstralca Hart- 
v/ig in Rosewall premagala avstralslco- 
ameriški par Rose—Stewart s 6:2, 2:6, 
6:3 in 6:2.

Švica : Nizozemska 132:86
V Rotterdamu sta se srečali atletski

reprezentanci Švice in Nizozemske. Švi
carji so dosegli precej visoko zmago 
132:86. Boljši rezultati: 100 m: Wehrli (Š) 
10.9, A ret (N) 10.9, 200 m: Aret (N) 22.1, 
Wehrli (Š) 22.1, 400 ir: Steger (Š) 49.1,
10.000 m: Schudel (Š) 32:01.8, 110 m ovire: 
Bernard (Š) 14.8, Nederhand (N) 14.9, 
400 m ovire; Borgula (Š) 56.0, višina: 
VVahli (Š) 185, Meulen (N) 185, daljina: 
Wisser (N) 7.32, troskok: Stauffer (Š)
14.11, palica: Hofstetter (Š) 4.00, krogla: 
Senn (Š) 14.15, disk: Hafliger (Š) 46.33, 
kladivo: Hirsch (Š) 50.50, 4 X 100 m: Švi
ca 42.3, 4 x 400 m: Švica 3:19.8.

Na mednarodnem atletskem tekmova
nju v Strassburgu so bili doseženi na
slednji rezultati: 200 m: Kluck (N) 22.2, 
400 m: Du Gard (Fr) 48.8, 800 m: El Ma- 
brouk (Fr) 3:50.0, Lamers (N) 3:50.2, 5000 
m: Hesselmann (N) 15:08.0, 110 m ovire:
Heinrich (Fr) 15.1, višina: Thiam (Fr) 
195, krogla: Nord (Šved) 15.95.

ušli enkrat za spremembo sami neznani 
kolesarji, temveč je prispelo med 9 prvo- 
plasiranih, ki so za 7 minut ušli ostalim, 
na cilj tudi nekaj favoritov, kot Gemi- 
niani, Bobet in Astrua. Zlasti Astrua in 
Bobet sta si v skupnem plasmaju izred
no popravila svoj položaj. Vsi smatrajo, 
da ima Bobet velike izglede za najvišji 
plasma, zlasti zato, ker mu bodo, če bo 
potrebno, verjetno pomagali tudi kole
sarji iz francoskih pokrajinskih moštev. 
Rumeno majico je po 13. etapi oblekel 
zopet drug kolesar, in sicer Mallejac iz 
francoske ekipe Zahod. Rezultati 13. eta
pe: 1. Lauredi (Fr)) 5;18:41, 2. Geminiani 
(Fr), 3. Bobet (Fr), 4. Rolland (Fr), 5. 
Astrua (I), 6. Wagtmans (Ni), 7. Mirando 
(J.vzh.), 8. Glose (Be), 9. Mallejac (Zah.) 
vsi v času Lauredi ja, 10. Magni (I) 6:59, 
18. Bartali (I) 11:49, 19. Schaer (Švi) 11:49, 
73. Robič (Zah.) 32:09.

Tudi 14. etapa Beziers—Nimes (v petek), 
dolga 214 km, je imela precej buren potek. 
Zopet je ušla večja skupina vozačev, vendar 
večjih sprememb v skupnem plasmaju ni 
bilo, ker so pobegli vozači doslej precej za
ostajali. V 14. etapi je imel precejšnjo smolo 
Bartali, ki je padel, vendar mu je kasneje 
s pomočjo ostalih Italijanov uspelo ujeti 
skupino. V 14. etapi je startalo še 88 kole
sarjev, na cilj pa jih je prispelo 83. Rezultati
14. etape: 1. Quennehen (S. vzh. cent.) 6:21:23, 
2. Tonello ((Ile), 3. Le Guilly (Fr), 4. Nolten 
(Niz) vsi v času zmagovalca, 5. Rotta (J. vzh.) 
zaostanek 9 sekund, 6. Darrigade (J. zah.) 
13:54, 7. Magni (Italija), 8. Van Est (Niz),
9. Schaer (Šv), 19. Baroni (I)e vsi s časom 
Darrigade ja. Z istim časom so prispeli na 
cilj tudi Astrua, Bartali, Bobet, Lauredi, 
Geminiani in Mallejac.

O 15. etapi Nimes—Marseille, dolgi 173 km, 
ni kaj posebnega povedati. Kot ponavadi, so 
v začetku pobegnili drugorazredni kolesarji, 
za kar pa se »asi« niso dosti zmenili. Iz
gleda, da se štedijo za Alpe. Danes je po
skušal pobegniti Bobet, vendar so Italijani 
Astrua, Bartali in Magni takoj odgovorili s 
protiofenzivo, tako da Bobetu njegova na
mera ni uspela. Včeraj je bila pred startom 
tudi majhna svečanost: Bartali je proslavljal 
namreč svoj 39. rojstni dan. Rezultati 1$. 
etape: 1. Quentin (Ile) 4;32:32, 2. Voorting A. 
(Niz)e 3. Forestier (S. vzh. cent.) oba v časti 
zmagovalca, 4. Baroni (I) zaostanek 24 sek., 
5. Schellemberg (Sv), 6. Remv (Fr), 7. Moli
neris (J. vzh.), 8. Vitette (J. vzh.) vsi v času 
Baronija, 9. Serra (Špan) zaostanek 2:36,
10. Iturbat (Šp) 4:47, 14. Magni (I) 7:03,
15. Geminiani (Fr), 16. Bobet (Fr), 17. Bar
tali (I), 20. Astrua (I), 24. Mallejac (Zah.) 
vsi v Času Magnija.

Po 15. etapi izgleda skupni plasma takole: 
1. Mallejac (Zah.) 84;00:02e 2. Astrua (I) za
ostanek ):13. 3. Bobet (Fr)" 3:13, 4. Glose (B) 
4:31, 5. Rolland (Fr) 5:50, 6. Lauredi (Fr) 
5:55, 7. Schaer (Šv) 7:51, 8. Mahe (Zah) 8:02, 
9. Geminiani (Fr) 8:15, 10. Bauvin (S. vzh. 
cent.) 8:59, 16. Bartali (I) 20:22, 17. Magni (I) 
21:09, 18. Van Est (Niz) 23:51, 25. Nolten (Niz) 
33:46, 26. Quentin- (Ile) 36:06.

V tekmovanju moštev pa je vrstni red 
naslednji: 1. Sev. vzhod, center 250;36:20, 
Nizozemska zaostanek 31:45, 3. Francija 41:41, 
Zahod 57:26, 5. Belgija 1;01:45, 6. Italija 
1;28:42. V oceni za veliko gorsko nagrado 
vodi po 15. etapi Španec Lorono s 24 točkami 
pred Schaerom (Šv) 21.

V nadaljevanju svoje turneje po FinsB* 
So nastopili ameriški atleti v Helsinkih* 
kjer so bili doseženi naslednji rezulta
ti: 400 m: Pearman (ZDA) 48.0, 800 m5
Pelkonen (F) 1:54.3, 5000 m: Posti
14:24.6, palica Mattos 4.27, kopje: Hyytiai- 
nen(F) 75.41, Miller (ZDA) 69.49.

V Kouvoli na Finskem je pretekel Mel 
Whitfield 1000 m v odličnem času 2:21.7, 
kar je nov rekord ZDA, le pol sekunde

HAAS OGROŽA
svetovni rekord

v teku na 400 m
2e na olimpijskih igrah v Helsin

kih smo lahko opazili, da se je vme
šal med »črno elito« tekačev na 400 m 
tudi Nemec Karl-Friedrich Haas, ki 
Je dosegel v finalu četrto mesto. 
Marsikdo je že takrat slutil, da se 
bo iz tega, komaj 20 let starega atle
ta, razvil še tekač svetovnega forma
ta. Letos, eno leto po olimpijskih 
igrah, že lahko trdimo, da so se vsa 
ta pričakovanja izpolnila, kajti Haas 
je trenutno že najboljši tekač na 400 
metrov na svetu. Ob priliki dvoboja 
Nemčija : Italija v Milanu je brez 
posebne konkurence pretekel 400 m v 
izvrstnem času 46.3.

Karl Haas je doma Iz Nurnberga. 
Vitki, plavolasi, 138 cm visoki tekač 
precej spominja ne samo po svojih 
rezultatih, ampak tudi po svojem iz- 
gledu na evropskega rekorderja Ru
dolfa Harbiga. Nemški atletski stro
kovnjaki smatrajo, da Haas že letos 
lahko Izboljša Harblgov evropski re
kord (46.0) na 400 m, ogroža pa lah
ko tudi že svetovnega, ki ga drži 
Rhoden s 45.8. Haas je zelo Inteli
genten tekač, teče taktično zelo do
bro in zna pametno razdeliti svoje 
sile. Z atletiko se je začel ukvarjati 
1. 1948. Naslednje leto je bil že mla
dinski prvak Nemčije na 400 m, leta 
1950 pa je, šele 18 let star, tekel že 
47.5. Ker je izredno hiter (najboljši 
rezultati: 100 m 10.5, 200 m 21.1, 300 m 
33.5), ima lepe izglede za nadaljnje 
Izboljšanje svojih rezultatov. Haas 
trenira sicer vsak dan, toda njegov 
trening ni posebno oster. Najvažnejši 
sestavni del njegovega treninga je 
trening hitrosti in pa tempo-teki do 
300 m.

KOBLET V BOLNIŠNICI
Prva gorska etapa v Pirenejih, 103 km 

dolga etapa Pau—Cauterets, je s svojimi 
visokimi prelazi povzročila pretekli po
nedeljek velike spremembe v skupnem 
plasmaju. V prvem nižinskem delu eta
pe so vozili vsi kolesarji skupaj. Na pr
vih vzponih pa je pobegnil Spanec Loro
no, za katerega pa se ni nihče dosti zme
nil, ker so mislili, da ne bo zmogel solo 
vožnje. Kakor v nekaterih prejšnjih eta
pah, tako se je tudi v tej Koblet posku
šal otresti svojih zasledovalcev, kar mu 
je z njegovim rojakom Huber jem tudi 
uspelo. Vrstni red na 1708 m visokem Au- 
bisqueu je bil: Lorono, Koblet, Huber. 
V divji vožnji navzdol pa je Koblet za 
trenutek izgubil prisotnost duha in je 
namesto, da bi zavozil v ovinek, prile
tel naravnost v steno. Obležal je s pre
cej težkimi poškodbami na glavi in rami, 
tako da so ga morali takoj odpeljati v 
bolnišnico v Cauterets, kjer so ga operi
rali, vendar bo moral ostati v bolnišnici 
še 2 tedna. Podobno smolo je imel tudi 
Francoz Buchaille, ki je padel prav tako 
pri spustu z Aubisquea in je moral zaradi 
težkih poškodb zapustiti dirko.

ROBIČ JUNAK DNEVA
V torek so vozili enajsto etapo Caute

rets—Luchon, ki je sicer dolga le 115 km, 
toda kolesarji so moraali premagati ne
kaj precejšnjih strmin. 2e kmalu po star
tu je pobegnil mali Bretonec Jean Robič, 
(baje je slovenskega porekla — Janez 
Robič — op. ur.) ki je vozil potem vse 
do cilja sam. Zmagal je torej na vseh 
ciljih za gorsko nagrado, ki so bili na 
2115 m visokem Tourmaletu, 1489 m viso
kem Aspinu in 1563 m visokem Peyre- 
sourdeu. Poldrugo minuto za Robičem 
sta prispela na cilj Bobet in Bauvin, ki 
sta se s tem močno popravila v skupnem 
plasmaju. V tej najtežji pirenejski etapi 
pa je popolnoma odpovedal Magni, ki je 
prispel na cilj skoraj 13 minut za Robi
čem. Švicar Schaer je izgubil rumeno 
majivo, katero je oblekel Robič. Rezurl- 
tati 10. etape: 1. Lorono (Sp) 3;14:30, 2. 
Robič (Zahod) zaostanek 5:56, 3. Astrua 
(I) 5:56, 4. Schaer (švi) 5:56, 5. Bobet (Fr) 
6:04, 6. Van Genechten (Belg) 6:07, 7. Bau
vin (S. zah. center) 6:07, 8. Rolland (Fr)

6-.19, 9. Bartali (I) 6:37, 13. Magni (I) 7:36, 
15. Geminiani (Fr) 7:50. Rezultati 11. eta
pe: 1. Robič (Zah.) 3;59:06, 2. Bobet (Fr) 
zaostanek 1:29, 3. Bauvin (S. zah. cent.) 
1:29, 4. Schaer (Švi) 4:48, 5. Lauredi (Fr) 
5:33, 6. Bartali (I) 5:42 , 37. Magni (I) 12:51.

MAHE NOVA RUMENA MAJICA
Potek 12. etape Luchon—Albi (228 km) 

je bil dokaj čuden. Etapa je bila namreč 
dokaj lahka In je čudno, da se je favo
ritom, kakor tudi vodečima v skupnem 
plasmaju, Robiču in Schaeru, »posrečilo«, 
da jima je ušla skupina 24 vozačev kar 
za 24 minut. Ker je vodila 12. etapa ve
činoma navzdol, so jo vozili z dokaj ve
liko povprečno hitrostjo 40 km na uro. 
Skupina 6 vozačev, na čelu s poznejšim 
zmagovalcem Darrigadejem, se je že 
kmalu po startu odtrgala in hitro večala 
svojo prednost. Za begunci se je pognalo 
še kakšnih 20 kolesarjev, vendar nihče 
izmed »asov«, ki so vozili zopet vso etapo 
mirno skupaj. Ta »počitek« pa je Robiča 
stal rumeno majico, Schaer pa je padel 
na peto mesto, vsi favoriti pa so Izgubili 
proti vodečim tekmovalcem še več na ča
su. Razlike med prvim in na primer med 
Bartalijem znašajo sedaj že preko 20 mi
nut, tako da Je veliko vprašanje, če bo 
Bartaliju v Alpah še uspelo nadoknaditi 
prednost ostalih vozačev. Isto velja v 
večji ali manjši meri tudi za ostale »ase«. 
Rezultati 12. etape: 1. Darrigade (J. zah.) 
5;40:40, 2. Van Geneugden (Be), 3. Basti- 
anelli (J. zah.), 4, Quentin (Ile), 5. Fore- 
ster (S. zah. cent.), 6. Couvreur (Be) vsi 
v času zmagovalca, 7.—24. večja skupina 
vozačev, med njimi tudi Mahe (Zah.) vsi 
v času zmagovalca, 25. Dupont (J. zah.) 
7:15, 26. Rossello (I) 10:57, 32. Magni (I) 
20:44, 34. Geminiani (Fr), 35. Robič (Zah.), 
39. Bartali (I), 43. Schaer (Svi), 44. Bobet 
(Fr) vsi v času Magnija.

MALLEJAC ŠE VEDNO VODI
183 km dolga 13. etapa Albi—Beziers, 

katero so vozili dirkači v četrtek, je zo
pet razredčila vrste favoritov. Robič, ki 
je v prejšnji etapi izgubil rumeno maji
co, je v tej etapi nesrečno padel in pri
spel na cilj pol ure za zmagovalcem. S 
tem si je seveda pokvaril tudi vse izgle
de za končno zmago. V 13. etapi niso



Goriškim športnikom ne koristijo samo ekljnke
Z vlakom lahko prideš v Gorico čez Sežano ali pa po bohinjski 

progi ob Soči. Izbral sem si slikovitejšo pot, kjer teče železniška 
proga ub vznožju gora do Solkana, tam pa se svet odpre, in pred 
seboj zagledaš kot na dlani toliko opevano sončno Gorico. Hotel 
sem obiskati goriške športnike, saj o njih tako redko slišimo govo
riti, pa tudi naši časopisi so, žal, večkrat do uspehov goriških 
športnikov preveč mačehovski, kakor pravijo sami Goričani.

problemom!
V Celju so formirali poseben odbor, ki bo koordiniral dele 

partizanskih, športnih, strelskik in planinskih društev

Ker sem bil prvič v Gorici, res ni
sem vedel takoj po prihodu vlaka 
kod in kam. Meja je takoj za posta
jo, kjer sta dva polizana italijanska 
karabinerja žvižgala neko znano po
pevko.

Resda, prvi vtisi so bili dokaj čud- 
Le kje neki bi dobil enega od 

funkcionarjev ali športnikov? Zavil 
sem kar k šefu postaje, morda bo on 
Vedel kaj povedati o športnikih že
lezničarskega društva. Iz neke sobe 
je stopil mlad, zagorel fant, in kar 
ha obrazu se mu je poznalo, da mo- 
ra biti športnik. Nisem se zmotil.

»O, pozdravljeni! Ste le našli pot 
k nam! Kar tjale pojdite, železniški 
kontrolor, tov. Varl, podpredsednik 
hašega društva, vam bo vedel pove
sti vse, kar želite, lahko pa boste 
slišali še več, kar bi vas utegnilo za
nimati.«

Kmalu smo bili v živem razgovo
ru.

»Hm, ja, me prav veseli, da nas je 
tudi »Polet« našel. Veliko nas je, pa 
tudi uspehi niso tako majhni,« je za
čel podpredsednik tov. Varl.

Takoj sem vedel, kaj pomeni ta 
Pomenljivi »hm«. Presenečen je bil 
hamreč, da je nekdo iz novinarskih 
Vrst prišel naravnost v Gorico po
gledat kako živi goriška športna 
hiladina.

SMUČI SI IZDELUJEJO SAMI
O primorskih smučarjih smo že 

Večkrat slišali; sicer niso dosegali 
kdove kakšnih vrhunskih rezultatov, 
Vendar je njihova organizacija trd
nejša, kakor pa pri marsikaterem 
Znanem smučarskem društvu. Vsako 
leto imajo tečaje na Livku in Lok
vah, udeležujejo se različnih tekmo
vanj, najbolj zanimivo pa je dejstvo, 
da Si smuči izdelujejo kar sanmi. Naj
boljši med kopico smučarjev je alp
ski vozač Podgornik, ki pa ni samo 
Vešč smučar, ampak zna kar spretno 
oblikovati kvalitetne smuči. Najbolj 
Je zadovoljen, če njegov izdelek po
hvališ.

LULIK ZNOVA NA STARTU
»Vem, da vas najbolj zanimajo ko

lesarji, saj mislim, da ste v glavnem 
tudi zato prišli v Gorico, da kaj več 
slišite o Luliku, Mozetiču, Godniču 
in drugih.«

Smeje sem prikimal njegovi ugo
tovitvi, tov. Varl pa je nadaljeval: 
»Te dni pričakujemo Lulika, slekel 
bo namreč vojaško suknjo in, ka
kor nam ves čas zatrjuje, bo takoj 
1 Pljunil v roke«. Mladine imamo do
volj, vendar koles ni. Toda kolesa 
so,« — pri tem je pokazal skozi okno 
na nasprotno stran v italijansko Go
tico — »samo, kdo bo plačal tiste vi
soke carine? V tem grmu tiči zajec, 
eicer bi goriški kolesarji že pokazali 
Svoje pravo lice!«

Tudi za letošnjo dirko »Po Hrvat- 
ski in Sloveniji«, ki bo vodila dirka
če znova, kakor prejšnja leta, skozi 
Gorico se domačimi pripravljajo. Ce
sto bodo primerno uredili, tehnično 
Vodstvo kolesarske sekcije pa name
rava to priložnost izkoristiti za pro
pagando kolesarskega športa. Nova 
Gorica z bližnjo in daljno okolico 
hna vse pogoje, da vzgoji nov kader

Ncrročaiie se na
,JPOLET"

mladih kolesarjev, seveda, če jih bo
sta podprla Ljubljana in Beograd.

HOKEJISTI NIMAJO 
NASPROTNIKA

Najkvalitetnejši med vsemi pano
gami pa je hokej na kotalkah. In 
vendar, tudi tu je težava. Goričani 
nimajo primernega nasprotnega part
nerja, s katerim bi se lahko večkrat 
spoprijeli. Zanimivo je, da imajo be
tonske plošče po različnih krajih, to
da danes v Jugoslaviji še ni bilo or
ganizirano kakršnokoli načrtno tek
movanje v tej športni panogi. Ta 
problem je že reševala Zveza za dr
sanje in hokej na ledu v Ljubljani, 
obljubljala jim je pomoč, toda do 
danes je ostala ta obljuba samo na 
papirju...

GORIČANI SO NORI NA 
NOGOMET

Največ pa je seveda zanimanja za 
nogomet in morda tudi za košarko. 
Nogometaši, predvsem starejši, so 
precej nedisciplinirani in uprava 
društva ima z njimi obilo posla, da 
jih lahko »ukroti«. Tov. Varl je sicer 
mnenja, da se bo stanje prav kma
lu izboljšalo, zlasti zato, ker je v 
Gorici dovolj mladine, ki bo lahko 
kmalu z uspehom zamenjala starej
še nedisciplinirane nogometaše.

In še nekaj bi bilo potrebno spre
govoriti, namreč o odnosu med Bra-

V začetku tega meseca je okrajni 
partizanski odbor v Gorici organizi
ral v Kanalu ob Soči vaditeljski te
čaj za pripravnice vodnice III. raz
reda. Število tečajnic je bilo kar za
dovoljivo, pač pa je treba grajati ti
sta društva, ki niso poslala na tečaj 
niti ene udeleženke (na primer okra
ja Sežana in Tolmin). Sedaj prepu
stimo besedo tečajnici, ki nam je opi
sala svoje vtise iz Kanala oto Soči.

»Pozdravile in seznanile smo se že 
v torek, 30. junija zvečer, ko je tov. 
Vončina Karlo otvoril tečaj. Takoj 
po otvoritvi smo šle v naš novi dom. 
Morda mislite, da je bila to kakšna 
moderna stavba ali hotel? Nikakor! 
Tu so bili čisto navadni šotori, kate
rih pa se je vsaka še bolj razveselila, 
saj je bilo to za nas nekaj čisto no
vega. Šotori so bili postavljeni na 
majhni jasi blizu Soče, tako da nas

IZREDNI OBČNI ZBOR PTUJSKE 
DRAVE

Pretekli petek je imela izredni 
občni zbor nogometna sekcija ptuj
ske Drave. Na zboru so navzoči raz
pravljali o raznih perečih vpraša
njih, osebnih trenjih in sporih, ki so 
nastali med »Dravo« in »Alumini
jem« iz Kidričevega (Strnišče). Di
skusija je pokazala, da so tudi v 
vodstvu »Drave« razdori in prav za
radi tega je stari odbor odstopil. Ob 
zaključku je bil sestavljen nov od
bor, ki si je zadal nalogo, da odpravi 
vse nepravilnosti in nesoglasja ter 
vzpostavi z vodstvom »Aluminija« 
zdrave odnose, ki bodo koristili pra
vilnemu razvoju športa v Obeh klu
bih. P. S.

nikom iz Solkana in Železničarjem 
iz Nove Gorice.

V Gorici, razen tovarne pohištva 
»Edvard Kardelj«, ni nobene indu- 
strijevDelovni kolektiv te tovarne je 
ustanovil svoje športno društvo Bra
nik, kjer goje samo nogomet. Odno
si med Železničarjem in Branikom 
pa so klubaški in netovariški, zelo 
verjetno zaradi osebne nesloge in 
nasprotij. Kakor povsod, tako bi se 
dalo tudi v Gorici s pravilnim razu
mevanjem odstraniti vse te nespa
metne razprtije in po mojem mne
nju bi bilo najbolje, če 'se obe dru
štvi združita v eno samo močno 
športno društvo, saj nima smisla, da 
se v tako majhnem kraju, ki je tudi 
brez industrije, ki pa je za nas 
ogromnega političnega pomena, cepi
jo moči in s tem ustvarjajo trenja, 
ki samo škodijo ugledu navznotraj 
in navzven. Občinstvo, ki v ogrom
nem številu poseča nogometne tek
me, želi gledati kvaliteten nogomet. 
Zato tudi na tem mestu apeliramo 
na NZS, naj večkrat organizira kak
šno boljšo nogometno tekmo, tako da 
bodo prišli i gledalci i nogometaši 
na svoj račun. Razen tega pa mislim, 
da bi v enem samem športnem dru
štvu lahko Goričani ustvarili tudi 
pogoje za atletsko sekcijo, saj je ta 
panoga osnova vsem športom in si 
danes kar težko zamišljamo športno 
društvo, ki nima atletov.

Ko sem se vračal iz Gorice, mi je 
ves čas vrtalo po glavi, da je tem 
športnikom treba še prav posebno 
pomagati, kajti dolgoletna italijan
ska okupacija in vse posledice, ki so 
z njo v zvezi (pomankanje industri
je, velikih športnih naprav, strokov
njakov itd.) je tudi primorski šport 
postavila v primeri z ostalimi pre
deli Slovenije v neenakopraven po
ložaj. M. Lipar

je šumenje vode pozdravljalo vso 
noč. Prvo noč nismo mogle zaspati 
od pričakovanja in navdušenja.^

Drugo jutro smo vstale že ob šesti 
uri, budilka je bila seveda odveč. Po 
najkrajši poti smo šle k Soči, kjer 
smo se umile, nato pa smo si lepo 
uredile šotore in določile stražarko. 
Zajtrkovale smo v bližnji menzi, ta
koj nato pa smo odšle na igrišče, kjer 
se je pričelo delo.

Dopoldne je bilo veselo in vreme 
nas ni motilo, toda popoldne ko je 
bila na vrsti najlepša ura, učenje 
plavanja, pa nas je oviral dež, in to 
kar sedem dni zaporedoma, tako da 
se nismo mogle dovolj izuriti v pla
vanju in raznih igrah v vodi, pa tudi 
ostale ure so bile nekoliko prikraj
šane. Brez težav seveda v tečaju ni 
šlo, vendar smo tudi to prebolele, ker

Pred dnevi je bila v Celju na 
pobudo MO SZDL Celje sklicana 
konferenca predstavnikov dru
štvenih uprav partizanske orga
nizacije, športnih društev, strel
skih družin in planinske organi
zacije, skupno s sekretariatom 
MO SZDL Celje. V obširnem po
ročilu je tov. Jug Karel razčlenil 
trenutno stanje na področju teles
ne vzgoje in športa v Celju in s 
tem v zvezi naloge, ki jih bo ter
jala bodočnost. Iz poročila in ob
širne razprave posnemamo nekaj 

glavnih misli:

Celje ima danes v raznih društvih pre
ko 3.000 aktivnih telovadcev, športnikov, 
strelcev in planincev. Če računamo, da 
ima Celje nad 25.000 prebivalcev, ta šte
vilka res ni zadovoljiva. Že ta ugotovi
tev kaže, da v Celju osnovne organiza
cije niso dovolj skrbele za delo v širino. 
Ce k temu dodamo, da imajo partizan
ska društva v Celju le okoli 500 telova- 
dečih, je situacija še bolj jasna. »Parti
zan« v Celju še zdaleč nima vodilne vlo
ge, ki bi mu pripadala. Vzroki za to leže 
v podcenjevanju pomena telesne vzgoje 
pri posameznikih in pa v zapostavljanju 
te organizacije s strani raznih organizacij 
in društev, delno pa je krivda tudi na 
sami organizaciji, kateri primanjkuje 
vaditeljev, ki bi znali dobro izkoriščati 
bogata sredstva telesne vzgoje pri vad
benih urah (slabosti so zapiranje v telo
vadnice, forsiranje orodne telovadbe, 
prostih vaj itd.). Športna društva so se 
preveč zapirala v kvaliteto, planinci pa 
so se po sili razmer izgubljali le v reše
vanje gospodarskih vprašanj.

Pri vseh organizacijah pa je bilo opa
ziti, da so v svojem ozkem strokovnem 
delu pozabljale na to da sta telesna

smo vedele, da nas po opravljenih 
izpitih čakajo še težje naloge v dru
štvih. Čeprav je trajal tečaj samo 
deset dni, smo vendar v njem mnogo 
pridobile, največ pa dobre volje in 
morale, tako da je zvečer večkrat 
odmevala med šotori slovenski pe
sem.

Danes se poslavljamo, vendar upa
mo, da se bomo na naših poteh še 
večkrat srečale. Težko nam je bilo 
ob slovesu, ker smo se navezale dru
ga na drugo, pa tudi vreme se je iz
boljšalo. Zvečer so nam razdelili 
spričevala, tov. Vončina pa nam je 
dal zadnja navodila in vlil pogum za 
delo v društvih. Uspeh tečaja je bil 
dober, saj sta bili samo dve zadostni, 
več tečajnic je opravilo izpite z do
brim in prav dobrim uspehom, ena 
pa celo z odličnim.«

vzgoja in šport sestavni del vzgoje naše 
mladine in da moramo preko redne vad
be, treningov, tekmovanj, izletov itd. 
zavestno vzgajati v mladih ljudeh moral
ne kvalitete, dvigati patriotizem in smi
sel za zdrav način življenja ter odprav
ljati vsa gledanja, ki so tuja naši stvar
nosti.

Konferenc^ je bila mnenja, da bo tre
ba rešiti tudi problem visokih cen šport
nih rekvizitov, ker preti nekaterim dru
štvom nevarnost, da bodo morala prene
hati z gojenjem raznih panog. Tako je 
v Celju že prenehala delati namiznote
niška sekcija, ki je štela okrog 100 igral
cev, isto velja za tenis, nevarnost preti 
sabljačem, dočim so boksarji in roko
borci že pred leti prekinili z delom.

Zastopniki društev so osvetlili tudi 
problem izgradnje novih športnih objek
tov, saj je bilo na primer pred vojno v 
Celju več igrišč kot jih je danes. Celje 
potrebuje reprezentančni športni park in 
kot prvi objekt v tem sklopu moderni 
plavalni bazen. Zastopniki MLO Celje 
so delegatom obrazložili, da MLO Celje 
že pripravlja vse potrebne načrte. Sled
nji morajo biti izgotovljeni do prihod
njega leta, nakar se bo pričela postop
na gradnja raznih naprav.

Ker so se v mestu pojavili spori med 
posameznimi društvi in ker ni bilo do
volj koordinacije dela, je bil formiran 
poseben koordinacijski odbor, v kate
rem ima vsako društvo svojega zastop
nika. Temu koordinacijskemu odboru, 
ki bo pomagal odstraniti prej omenjene 
slabosti, predseduje tov. Cermak Jože. 
Prepričani smo, da bosta ob uspešnem 
delu tega koordinacijskega odbora teles
na vzgoja in šport v Celju krenila k 
novim uspehom.

PRVE PLAVALNE TEKME V CELJU
Preteklo nedeljo sta v mrtvem rokavu 

Savinje (ali celjskem »bazenu«) nastopili 
domači plavalci. Med 35 .nastopajočimi 
so nekateri pokazali za začetek sezone 
kar dobro formo (100 m prosto: Klančnik 
1:14.8, 100 m hrbtno: Kuzma 1:27.0, 100 m 
prsno: Pirnatova 1:44.3). Pri skokih v 
vodo je bil pri Članih najboljši Iršič, 
med pionirji pa Ratej. Waterpolo med 
A in B moštvom se je končal 3:3. Če
prav Celje nima plavalnega bazena, >e 
treba plavalce (aktivnih je preko 1HF) 
zavoljo njihove marljivosti res pohvaliti

V Gomilskem 
so neumorni

Skoraj ne mine nedelja, da ne bi 
mladinci partizanskega društva v 
Gomilskem pomerili med seboj svo
jih sil v atletiki, odbojki, mnogoboju 
ali vajah na orodju. Tudi pretekli te
den je 8 članov in mladincev nasto
pilo kar na vaški poljani v atletskem 
deseteroboju. Program je bil točno 
po razpisu za večja tekmovanja, što- 
perice so si izposodili v Celju, pa je 
šlo. Po ostri borbi je zmagal sekre
tar društva Natek, sledita Cizej in 
Primožič. Zmagovalec seveda ni na
bral kakšnih 6 ali 7.000 točk, kljub 
temu pa se je približal številki 4.C00, 
kar je razmeroma dober uspeh, če 
upoštevamo primitivne naprave.

Preteklo nedeljo so v Gomilskem 
izvedli tudi društveni nastop. Lepe 
število gledalcev je pozdravljalo nad 
100 nastopajočih pionirjev in mla
dincev, katerim so prihiteli na po
moč pripadniki iz sosednjih parti
zanskih društev. Najbolj so gledalce 
navdušili mladinci Veber, Zavodnik 
in Travner iz Celja z vrhunskimi 
storitvami na orodju. Celotna prire
ditev je precej izgubila na učinku, 
ker je bilo na programu preveč pro
stih vaj in še te so se izvajale brez 
glasbene spremljave.

V Gorici vedo, da brez
»etrih vodnikov v Partizanu ni napredka

Prišel je čas odhoda iz Grmade. Zadnji dan smo imeli 
$e sestanek, na katerem so izrekli »tajniku« zahvalo, v slovo 
Pa smo mu dali še nekaj dobrih nasvetov, da bi se poboljšal. 
Rant je seveda vstrajal pri svojem.

»Lagal nisem, pa nisem!« je trmasto zatrjeval.
Prav gotovo se je v življenju precej poboljšal; razvil se 

je v močnega fanta in bil tudi dober partizan. Marsikdaj 
6e ga še spomnimo, saj nam je pripravil nemalo prijetnih 
fctic in zabave.

NA BLOKAH
Tudi na Blokah, ki so pač znane po začetkih smučarstva 

?*)ed Slovenci, se je razvil močen jadralni center. Tereni so 
kili kot ustvarjeni za uspešen razvoj jadralnega letalstva. 
•?eveda je tudi naša jadralna skupina morala poizkusiti svo
je srečo. Odšli smo torej na Bloke.

Svoj glavni stan smo uredili v neki gostilni. V deževnih 
^neh smo v tej gostilni imeli zatočišče — pa ne za pitje, am- 
*tik za sestanke.

Bilo je nekega deževnega dne. Sedeli smo v sobi in kleli 
slabo vreme.

Nenadoma se odpro vrata in v sobo stopi neki kmet, na- 
mrščenega obraza, ter vpraša, kdo je naš »komandant«.

»Kaj želite?« ga vpraša Ambrožič,
»Kaj želim? Ajdo mi plačajte!« jezno odvrne kmet.
»Kakšno ajdo? ...«
»Zdaj boste pa še spraševali, kakšno ajdo? Vaš frčafrč 

mi je včeraj vso ajdo pomendral!« raste kmet.
Ambrožič se vprašujoče pogleda, ker ni prav nič vedel 

o tem dogodku. Pojasnimo mu, da je res eden izmed nas 
pristal prejšnji dan v neki ajdi, da pa je pri tem napravil 
le neznatno škodo.

»Koliko pa je škode?« vpraša Ambrožič kmeta.
»Sto dinarjev mi dajte, pa bo stvar opravljena!«
»No, prav, bo pa škodo ocenila občina ...«
»Kaj? Če bo ocenjevala škodo občinska komisija, se bom 

pod nosom obrisal. Vi mi lepo plačajte stopetdeset dinarjev, 
pa ni treba nobene komisije.«

»Kako to? Enkrat pravite sto, drugič stopetdeset dinar
jev, kmalu boste zahtevali kar tristo dinarjev!«

»Dvesto dinarjev sem rekel,« se odreže kmet.
Nismo še zaključili razprave o ajdi, kar se odpro vrata 

in v sobo stopi pomočnik iz bližnje trgovine, kjer smo je
mali na kredit razne živilske in druge potrebščine, katerih 
pa trenutno nismo mogli plačati.

»Gospod šef je poslal tale račun in zahteva, da ga takoj 
plačate.«

Ambrožič pogleda račun in reče:
»Povejte gospodu šefu, da bomo račun poravnali takoj, 

ko prejmemo pomoč tisoč dinarjev iz Beograda, kar nam je 
že nakazano.«

Pomočnik pa se ne da odpraviti in vstraja pri svoji zah
tevi. Tudi oni kmet, lastnik uničene ajde, še sedi za mizo.

In spet se odpro vrata. Kaj, vraga, ali še ne bo konee 
obiskov? ——

Med vrati se pokaže drugi kmet, z bičem v roki:
»Le noter, le kar naprej, jaz mu jih bom že naložil!«
Spogledamo se, kaj naj bi to pomenilo. In kaj hočete ti 

dve ženski, ki vstopata za njim? Bila sta kmetova žena in 
hči. Hči je vsa v solzah in si briše oči z robcem.

»Za kaj gre vendar? Komu jih boste naložili? Zakaj jih 
boste naložili?« ga vpraša že skoraj utrujeno Ambrožič.

»No, le ti povej!« porine kmet naprej svojo ženo.
»Eden vaših pilotov je ponoči zahajal k moji hčerki in 

zdaj iti z njo več take, kot Iti moralo biti...« pravi žena.
»Kolikor je meni znano, nihče od naših fantov ne hodi 

ponoči okoli. Spimo vsi skupaj in bi to takoj opaziti. Sicer 
smo pa vsi tukaj, kar pokažite, kdo bi to bil?« odvrne Am
brožič in nas postavi v vrsto. *

Hči vsa objokana pogleda vsakega posebej, in še in še 
na koncu pa jokaje reče:

»Od teh res ni nobeden.«
V tem trenutku pa se nenadoma obme trgovski pomoč

nik, ki je med tem ogledoval letalske slike na steni, hči pa 
zakriči:

»Tale je, tale je!«
Pomočnik se zdrzne in kot strela smukne skozi vrata. 

Toda ravno med vrati ga oplazi bičevnik krepko po hrbtu. 
Kmet skoči za njim, nato pa še mati in hčerka. In začel se 
je lov za grešnikom po vasi Kakšen je bil konec te tragi
komedije, nam ni bilo znano, toda mi smo se na mah rešiti 
nadležnih gostov.

Tudi kmet, ki je terjal povračilo škode za ajdo, je na to 
pozabil in odšel, mi smo se pa na ta račun še dolgo od srca 
smejali. (Dalje)



Državno prvenstvo v tenis tvAS K je bil za razred boljši od Železničarja Petrovič-
novi državni prvak

AŠK : Železničar 71:47 (40:24)
Ljubljana ,19. julja. — Kadar se 

srečajo košarkarji AŠK in Železni
čar, je vselej med ljubitelji košarke 
živahno razpravljanje, dokler ne da 
sodnik znamenja za začetek. Tako je 
bilo tudi sinoči, ko sta se najboljši 
slovenski košarkarski ekipi srečali 
v četrtfinalnem tekmovanju za ko
šarkarsko prvenstvo Jugoslavije. Ob
činstva je bilo tokrat sicer nekoliko 
manj, vendar tudi teh nekaj navdu
šenih pristašev je bilo s srečanjem 
zadovoljno. Videli so namreč kvali
tetno košarko, na drugi strani pa so 
žal spoznali, da Železničar ni več 
resen tekmec za AŠK.

Že na začetku igre nam je bilo 
jasno, da Železničar s takšno igro ne 
more zmagati. Nekaj bliskovitih pro
dorov Kristančiča, Škrjanca, Šerbca 
I in II ter Milerja se je končalo v 
košu Želzničarja. Zelezniačrji so bili 
vse prepočasni, pri vsem tem pa jih

je še spremljala smola pri metanju 
na koš.

V drugem delu igre se položaj na 
igrišču bistveno ni spremenil. Aka
demiki so še z večjim poletom nava
lili na nasprotni koš in kaj kmalu 
smo videli, da je katastrofa Železni
čarja prav blizu. Spoznali smo, da je 
ekipa AŠK znatno boljša, še več, 
lahko trdimo, da so bili AŠK-ovci 
skoraj za razred boljši.

AŠK je torej pokazal kvalitetno, 
moderno košarko in prav gotovo bo 
ta ekipa v kvalifikacijskih tekmah 
lahko pripravila marsikatero nepri
jetno presenečenje drugim ekipam, 
ki se potegujejo za naslov najboljše
ga v državi.
AŠK 3 3 0 231:145 6
Železničar 3 2 1 187:137 4
Slavij a 3 1 2 159:209 2
Branik 303 156:187 0

V nadaljevanju četrtfinalnega pr
venstva Jugoslavije v košarki je v

sredo košarkarska ekipa Železničar
ja iz Ljubljane premagala maribor
ski Branik s 66:57, v četrtek pa AŠK 
z visokim rezultatom Slavijo 91:52. 
V ekipi AŠK ni igral najboljši stre
lec Škrjanc.

SLAVIJA : BRANIK 62:53 (36:21)
Maribor, 18. julija. — V zadnjem 

kolu prvega dela četrtfinalnega dr
žavnega prvenstva v košarki je ljub
ljanska Slavija premagala Branika z 
rezultatom 62:53 (36:21). Ves čas tek
me so bili igralci Slavije boljši na
sprotnik in bi lahko ob večji pazlji
vost dosegli še višji rezultat.

Odlična organizacija prireditve —
naslova prvaka

Palada ni branil

Maribor, 19. julija. — V četrtek se je tu pričelo državno pr
venstvo v tenisu, na katerem sodeluje 36 članov, 16 članic, 24 
mladincev, 16 starejših mladincev in 8 mladink. Že prva srečanja 
so prinesla mnogo presenečenj.

ODRED uspel
(Nadaljevanje s 1. strani) 
to sila hladen tuš. 17. minuta druge
ga polčasa je bila usodna za Borca. 
Na lep predložek zaposli Hacler To
plaka, ki doseže za Odred 2:1. »Smo 
že v vodstvul Fantje, zdržite še ti
stih 20 minuti Vrata v I. ligo so ši
roko odprta!« tako so vzklikali ma
loštevilni Slovenci, ki so prišli 
vzpodbujat moštvo Odreda iz bližnje 
in daljne okolice Banja Luke.

Odred je res zaigral »s polno pa
ro«. Vse linije so brezhibno delova
le. To je bila prava ekshibicija. Se
veda, Borac je očividno poparjen, 
nenadoma močno klonil. Vendar so 
imeli domačini še možnost, da re
zultat izenačijo. Markovič je žad stre
ljal čez prečko. Igralci Borca so za
čeli igrati ostro in Toplak se je ko
maj rešil nevarnejše poškodbe, ko 
se je umaknil vratarju Popoviču, ki 
ga je v naletu udaril v nogo. Odre- 
dovi napadi so bili še vedno zelo 
nevarni. Hočevar, ki je bil danes 
eden najboljših na igrišču, je sijajno 
gradil in pošiljal žogo med ostale 
napadalce V 21. minuti drugega pol
časa je Hacler lepo oddal žogo Ho
čevarju, ta pa je z direktnim udar
cem približno s 15 m zadel mrežo. 
4 minute kasneje je Borac rezultat 
znižal na 3:2 po krivdi Bencika, ki 
je zapustil vrata. Šijakovič je bil ur
nejši in je porinil žogo v prazno 
mrežo. Tekma je bila vse bolj živa, 
prav do zadnje minute, vendar je 
sodnik Stefanovič s končnim žvižgom 
že zaključil to razburljivo in usodno 
tekmo.

KAKO SO IGRALI?
Če odkrito povemo, z današnjo 

Odredovo igro nismo bili popolnoma 
zadovoljni. Odred že zdaleka ni tako 
igral kot v Osijeku, saj tudi igra ni 
bila tako borbena, kakor pred 14 dne
vi. Najboljši je bil Hočevar, poleg 
njega pa v napadu še Toplak in Hac
ler. V krilski vrsti sta se odlikovala 
Lesjak in Zumbar, medtem ko Osreč- 
ki ni imel najboljšega dne. Od bra
nilcev je bil Piskar borbenejši in za
nesljivejši. Bencik bi z nekoliko več
jo razsodnostjo lahko ubranil oba 
gola, ker je le nekoliko preveč za
pustil vrata, vendar pa je nekajkrat 
odlično interveniral Pri Borcu je bil 
dober Šijakovič.

Seveda pa je zmaga Odreda zaslu
žena, saj je bil tehnično boljši in so 
njegovi goli plod premišljenih kom
binacij.
Odred
Proleter
Borac

3 3 0 0 8
2 0 113
3 0 12 3

:4 6 
:4 1 
:6 1

Radnički : Budučnost 3:1 (1:0)
Radnički
Rabotnički
Budučnost

3 3 0 0 8:2 6
2 1 0 1 3:4 2
3 0 0 3 3:8 0

Prvenstvo Ljubljane
v streliamjia

Ljubljana, 19. julija. — Danes se 
je končalo osmo prvenstvo Ljubljane 
v streljanju. Najboljši uspeh je do
segla mladinska strelska družina 
»Aleksandar aRnkovič«, ki je osvo
jila 5 prvih mest. Poudariti je treba 
tudi uspeh pionirke Milene Dimiče
ve, ki je osvojila prvo mesto v ka- 
tegoriij članic. Rezultati: zmagoval
na Titova tarča — ekipe: 1. SD Ran- 
kovič 974 krogov, 2. ASD 957, 3. Sta
ne Žagar 836, 4. SD Ardel 775, 5. 
Drž, sekr. za notr. zad. 772; posamez
niki: 1. Planinc 222, 2. Čoko 210, 3. 
Mihorko 208; hitro streljanje z voja
ško pnško — ekipe: 1. Aleksander 
Rankovič 224, 2. ASD 196, 3. SD Mi
ličnik 174; posamezniki: 1. Mihorko 
71, 2 .Planinc 66, 3. Vrbinc 63; mla
dinci — ekipno: 1. Aleksander Ran
kovič 929; vojaška pištola: 1. Delo- 
renzo 148, 2. Letonja 135, 3. Strle 
131, ženske — malokalibrska puška 
— ekipe; 1. ASD 656, 2. SD Stane 
žagar 626, 3. Aleksander Rankovič; 
posameznice: 1. Dimic 243, 2. Kržiš
nik 236, 3. Rataj 226; mladinci — ma
lokalibrska puška: 1. Jež 273, 2. Vr
binc 267, 3. Marolt 262.

Kvalifikacijske tekme za vstop 
v II. zvezno nogometno ligo

Branik : Železničar (S) 2:2 (0:2) 
Tekstilac : Šibenik 3:1 (0:1)

Železničar 4 3 1 0 11: 2 T
Šibenik 4 2 0 2 10: 7 *
Branik 4 112 3:12 3
Tekstilac 4 1 0 3 3: 6 2

Napredak : Lovčen 1:1 (0:1) 
Mačva : Rabotnik 2:1 (1:1)

Mačva 4 4 0 0 13:3 6
Lovčen 4 2 11 5:5 S
Napredak 4 0 2 2 2:9 2
Rabotnik 4 0 1 3 6:9 1 Prizor s tekme ASK : Železničar

Knezova 12'4 na 100 m
Maribor, 19. julija. — Včeraj in 

danes sta se na stadionu Železničar
ja pomerili v dvoboju ženski ekipi 
domačega Železničarja in Slobode iz 
Varaždina, ki je zmagala 59:56. Bolj
ši rezultati — 100 m: Knez (ŽM) 12.4 
(slov. rekord), Bajželj (ŽM) 12.6 (dr
žavni mladinski rekord); 200 m: 
Knez (ŽM) 26.8 (izenačen slov. re
kord); 800 m: Mikac (Sl) 2:42.7; 80 m 
ovire: Skerbič (Sl) 13.6; 4 X 100 m: 
Železničar 51.7; višina: Tribuson (Sl) 
138, Sernec (ŽM) 138; daljina: Baj
želj (ŽM) 4.94; krogla: Borovec (Sl) 
10.68; disk Borovec 39.44; kopje: 
Njegovec (Sl) 29.18.
SLOVENSKI REKORD VIPOTNIKA

Maribor, 19. julija. — Atletski klub 
Branik je priredil danes na svojem 
stadionu atletsko tekmovanje, kate
rega so se udeležili tekmovalci iz 
Celja in Maribora. Boljši rezultati — 
100 m: Kopše (K) 11.0, 400 m: Urbajs 
(K) 51.0, Kopitar (K) 51.1, 1000 m: 
Vipotnik (K) 2:31.6 (slov. rekord), 
Male (ŽM) 2:34.6, krogla: Golc (K)

13.89, disk: Golc (K) 43.75, Peterka 
(K) 43.39, kopje: Kopitar (K) 54.45, 
ženske — 100 m: Majcen (K) 13.0, 
višina: Knez (K) 135, krogla: Čeles- 
nik (K) 11.38, disk: Medvež (K) 34.52, 
kopje: Pristovšek (K) 35.20, 4 krat 
100 m: Kladivar 53.0.

ZAGREB ZMAGAL V HOKEJU NA 
TRAVI

Maribor, 19. julija. — V medmest
nem turnirju v hokeju na travi je 
zasluženo zmagala ekipa Zagreba 
pred Karlovcem, Mariborom, Celjem 
in Ljubljano. Opazili smo precejšen 
napredk slovenskih moštev. Rezulta
ti: Karlovac : Ljubljana 2:0, Maribor 
: Celje 3:0, Zagreb : Ljubljana 7:0, 
Karlovac ; Celje 1:0, Karlovac : Ma
ribor 1:0, Zagreb : Celje 10:0, Zagreb 
: Maribor 3:0, Celje : Ljubljana 0:0, 
Zagreb : Karlovac 1:0, Maribor : 
Ljubljana 3:0.

lili si že poravnal naročnino?

MLADOPOROČENCI NA PRVIH 
MESTIH

V polfinalnem srečanju Milojko- 
vič : Panajotovič je prvi v drugem, 
tretjem in četrtem nizu pokazal tak 
tenis, kot ga pri nas le redko vidi
mo. Drugo polfinalno borbo s Ple- 
čevičem pa je Petrovič dokaj lahko 
odločil v svojo korist. Finalna borba 
med Petrovičem in Milojkovičem je 
dala precej kvaliteten tenis. V pr
vem nizu je Petrovič gospodaril, 
Milojkovič se je »našel« v drugem, 
v katerem je že vodil, vendar ga je 
tudi izgubil. Tretjega je z lahkoto 
zmagal, v četrtem pa je kljub vod
stvu 5:3 še izgubil s 7:5. S to zmago 
si je Petrovič prvič osvojil naslov 
državnega prvaka. Povsem drugače 
pri ženskah, kjer si je Crnadakova 
že osmič zaporedoma osvojila na
slov. Na vsem prvenstvu je izgubila 
le 15 nizov. Zanimivo je, da sta se 
oba prvaka pred kratkim poročila. 
Pri starejših mladincih je Jagec za
služeno zmagal, saj je pokazal naj
zrelejšo igro. Drugoplasirani Nešič 
si je s svojo zmago nad Keretičem 
priboril mesto v reprezentanci, ki 
bo v kratkem igrala za pokal Gaiea. 
Pri mlajših mladincih je pokazal 
Bačo sigurno igro. Tudi drugoplasi
rani Škrbič je bil dober. Maribor
čan Lovrec je nepričakovano lahko 
izgubil z Lisinskim. Zmagovalka v 
skupini mladink Genčičeva igra mo
deren ofenziven tenis, in je za raz
red boljša od vseh ostalih. •

IZREDEN USPEH MARIBORSKE 
DVOJICE LOVREC - RAJHER

Za mariborske »lokalpatriote« je 
bil najvažnejši dogodek finale mla
dinskih dvojic Lovrec-Rajher : Škr- 
bič-Lisinski. Igra je bila zelo nape
ta, saj je trajala skoraj dve uri. Ma
riborčana sta si zasluženo osvojila 
državno prvenstvo.

REZULTATI — člani: polfinale: 
Milojkovič : Panajotovič 4:6, 6:1, 6:0, 
6:1, Petrovič : Plečevič 6:1, 6:1, 6:1; 
finale: Petrovič : Milojkovič 6:1, 6;4, 
2:6, 7:5; članice: polfinale: Krstonič 
: Mogorovič 6:4, 4:6, 6:4, Croadak : 
Bačkor 6:2, 6:0; finale: Crnadak:
Krstonič 6:4, 6:2; starejši mladinci: 
Vlasak : Todorovič 6:4, 6:3, Mijuško- 
vič : Bergant 6:4, 6:2, Škrbič : Hor
vat 6:2, 8:6, Keretič : Rataj 6:2, 6:2, 
Tužilovič : Vlasak 6:0, 4:6, 6:0; finale: 
Jagec : Nešič 7:5, 6:1; mlajši mladin
ci: Lišanin : Pucihar 4:6, 6:2, 6:4,
Petrovič : Rajher 6:3, 4:6, 6:2, Šipek 
: Lečnik 6:4, 6:2, Škrbič : Šipek 6:1,

Angleška nogometna stava -
Pred kratkim je znani angleški 

novinar Willy Meisi priobčil dalj
ši članek o nogometni stavi v An
gliji, katerega je izdelal na osnovi 
uradnih poročil »Kraljeve komisije 
za proučevanje loterij in stav«. Iz 
Mislovega članka povzemamo ne
katere odstavke, ki bodo zanimivi 
tudi za naše bralce.

Športna stava je že pred desetletji 
nastopila zmagovito pot po svetu, zlasti 
pa v tistih deželah, kjer je močno raz
vito nogometno življenje. Toda niti v Ita
liji niti v Avstriji, ne v Nemčiji in ne 
v Švici ni športna stava tako razvita 
kakor v Angliji, nikjer ni tako prefinje
na in tako »zabeljena« z najrazličnejšimi 
variantami, kakor prav v tej zibelki mo
dernega nogometa.

2e od vsega začetka se nogometna sta
va v Angliji nahaja v rokah privatnikov
— ali točneje povedano, v rokah privat
nih Združenj nogometne stave (tako ime
novani »Football Pčols«), Zanimivo pa je, 
da morajo te družbe obiti celo vrsto za
konskih zaprek. Zakoni v Angliji namreč 
ne dopuščajo, da bi kdorkoli uporabil 
denar ali ček ali kakršnokoli drugo pla
čilno sredstvo v svrho stave. Zato po
tekajo nogometne stave v Angliji, če ho
čejo biti glede zakonitosti popolnoma ko
rektne, brez denarnega obtoka. Tako v 
Angliji tisti, ki hoče sodelovati pri nogo
metni stavi, vpiše pri tej ali oni tvrdki 
določen znesek, ne da bi ga tudi vplačal
— to se pravi, udeleženec stavi na kre
dit. Prihodnji teden pa taisti udeleženec 
svoj znesek vplača (oz. prejme nagrado, 
če je kaj zadel), istočasno pa že spet 
stavi za naslednje kolo »na kredit«.

To občutljivo in nekoliko čudno nazi- 
ranje pa nam postane še bolj nerazum
ljivo, če zvemo, da je Anglija edina de
žela na svetu, kjer od dobičkov nogo
metne stave ne pade niti počen penny 
v blagajne raznih športnih klubov in 
zvez. Pa ne morda zato, ker bi lastniki 
in direktorji raznih Združenj nogometne 
stave ne hoteli žrtvovati na leto kakšnih
100.000 funtov za te plemenite cilje. Ne, 
krivda leži izključno na športnih orga
nizacijah, ki so enostavno prepričane, da 
se ne smejo dotikati »sumljivega« denar
ja. Človek bi skorajda pričakoval, da bo 
kdo proglasil ta denar za darilo samega 
peklenščka.

Da takšna stališča in nazori niso iz
mišljotina, nam nazorno kaže tudi dej
stvo, da se je finančni minister v Angli-

moderna veSeindustriša
ji, ki je preobložena z najrazličnejšimi 
davščinami, šele pred kratkim lotil tudi 
nogometne stave. Do nedavna pa so bile 
tako vloge kakor tudi dobitki nogometne 
stave popolnoma prosti vseh davkov, kaj
ti celo med vodilnimi državniki se je 
ukoreninilo naziranje, da državi ne kaže 
lastiti si »grešnega« denarja. Sele 1. 1951 
se je finančni minister verjetno dokopal 
do prepričanja, da ni preveč pametno, 
če pusti ta neizmerni vrelec davkov po
polnoma nedotaknjen in da je še vedno 
manjši »zločin«, če se država pri tem 
izviru težkih milijonov funtov nekoliko 
okoristi (pa čeprav so ti funti »grešne« 
narave), kakor pa če bi pustila te ne
usahljive vrelce pri miru. Poslej so v 
angleški nogometni stavi vsi dobitki si
cer še vedno neobdavčeni, pač pa od vsa
ke vloge vtakne 30 odstotkov v svojo 
malho finančni minister.

Leta 1948 je bilo v Angliji 231 Združenj 
nogometne stave; danes jih je ostalo le 
še 34. Od 58 milijonov funtov, kolikor je 
znašal promet v sezoni 1950/51 pri vseh 
nogometnih stavah (ta znesek predstavlja 
v dinarjih, preračunan po prostem teča
ju, vsoto nekaj sto milijard!!), se je pri
bližno 85 »/o koncen triralo pri treh veli
kih združenjih: te so Littlevvood in Ver- 
nons v Liwerpoolu ter Shermans v Car- 
difu. Največja od teh tvrdk je Little
vvood, ki ima v svojih rokah najmanj po
lovico vsega prometa. Približno četrtino 
ima Vernons, okoli 12 °/o Shermans, osta
nek pa se porazdeli na 31 bolj ali manj 
skromnih združenj. (Zanimivo pa je, da 
nogometno stavo v pogledu prometa še 
daleko prekašajo stave pri pasjih in 
konjskih dirkah 135 milijonov funtov, pri 
konjskih dirkah pa celo 408 milijonov 
funtov!! — op. prevajalca).

Kako pa se porazdeli denar pri nogo
metnih stavah. Kot že rečeno, pobere 
30 o/o država. Polovico vsega vloženega 
denarja (50 °/o) dobe nazaj dobitniki. 
Okoli 15 “/o stane organizacija in upravni 
Stroški, ostanek pa je dobiček združenj. 
V sezoni 1950/51, ki je imela 58 milijonov 
prometa, so znašali dobitki 29,000.000, dr
žava je spravila v svojo blagajno 17 mili
jonov 584.628 funtov, organizacija je po
žrla 8,700.000, okoli 2,700.000 funtov pa so 
zaslužili lastniki in direktorji združenj.

Toda poleg 30 »/o davka, katerega pobi
ra država pri vlogah, zasluži državna

6:4, Lovrec : Petrovič 6:0, 6:0, Lisin
ski: Lovrec 6:2 6:0; polfinale: Bačo 
: Humar 6:4, 6:1, Škrbič : Lisinski 
10:8, 6:3; finale: Bačo: Škrbič 3:6, 
6:2, 6:2; mladinke: Krstič : Javornik 
2:6, 8:6, 6:1, Srdanovič : Erceg 6:1, 
6:0; polfinale: Rudinski: Krstič 6:1, 
6:3, Genčič : Srdanovič 6:1, 6:2; fi
nale: Genčič : Rudinski 6:2, 6:3; mo
ške dvojice: Zeravec-Suhar : Stani- 
šič-Nešič 6:3, 6:4; polfinale: Pana- 
jovič-Laszlo : Ružič- Jagec 4:6, 6:3,
2:6, 6:2, 6:2, Petrovič-Legenstein: 
Nikolič-Ristič 6:3, 6:4, 6:4; finale: 
Petrovič-Legenstein : Panajotovič- 
Laszlo 8:6, 2:6, 6:4, 6:3; mladinske 
dvojice: Lovrec-Rajher : Todorovič- 
Todorovič 6:1, 7:5, Skrbič-Lišanin : 
Lismski-Humar 1:6, 6:4, 6:3; finale: 
Lovrec-Rajher : Skrbič-Lišanin 6:1, 
9:11, 7:5; ženske dvojice: Crnadak- 
Bačkor : Winterhalter-Lovrec 6:1, 
6:2, Mogorovič-Zamanja : Mesarski- 
Petronič 6:2, 6:3; finale: Cmadak- 
Bačkor : Mogorovič-Zamanja 6:2, 6:0; 
mešano dvojice: polfinale: Crnadak- 
Petrovič : Zidovec-Krstič 6:4, 6:2, Za- 
manja-Legenstein : Genčič-Ristič 6:4, 
6:2. KU

Danska : Belgija 1:1
Včeraj se je začelo v Kopenhagenu finalno 

srečanje evropske cone Davisovega pokala 
med Dansko in Belgijo. V prvi igri je wim- 
bledonski finalist Kurt Nielsen premagal 
Belgijca Brichanta s 6:1, 7:5, 3:6, 3:6 in 6:3. 
V drugi gri pa je Washer s svojo zmago 
nad Ulrichom 4:6, 6:4, 8:6 in 6:1 stanje 
izenačil na 1:1.

V srečanju ameriške cone med Kanado in 
Mehiko v Montrealu vodi po prvem dnevu 
Kanada z 2:0.

Svetovni prvak mušje kategorije Toshio 
Shiray je v Tokiu premagal s tehničnim k. o. 
Škota Vic Hermana v borbi, ki ni veljal* 
za naslov svetovnega prvaka.

Francija svetovni prvak 
v sabljanju

V finalnem srečanju svetovnega moštvenega 
prvenstva v sabljanju s flotetom je Francij* 
premagala Italijo z 9:6. V borbi za tret j* 
mesto pa je Madžarska premagala Belgija 
prav tako z 9:6.

Kvalifikacijska tekma za vstop 
v republiško ligo

Slovan : Tabor (Sež) 2:1 (0:1) 
Domžale : Ločan 2:0 (2:0)

KAZEN DO ZNSS
Disciplinski odbor Zveze nogometnih sodni

kov Slovenije je na svoji 5. redni seji kazno
val tov. Grošlja Janka, nogometnega sodnika 
iz Ljubljane, s strogim ukorom, ker se ■* 
udeležil kot zastopnik ZNSS skupščine Nogo
metne zveze Slovenije. DO ZNSS

blagajna še ogromno na znamkah in na 
denarnih poštnih položnicah. Angleški 
generalni direktor pošte je izjavil, da za
služi pošta z nogometno stavo na znam
kah in poštnih položnicah letno preko 
13 milijonov funtov. Tik pred zadnjo sve
tovno vojno je bilo na pošti v Liver
poolu, središču »industrije« športnih 
stav, zaposlenih preko 150 uslužbencev, 
ki so delali izključno za nogometno sta
vo. Vsak teden je bilo treba razposlati 
preko 10 milijonov odrezkov nogometne 
stave, in nič dosti manjše število poštnih 
nakaznic, s katerimi prejemajo dobitniki 
nagradne zneske. Poštni direktor je tudi 
potrdil, da predstavlja nogometna stava 
okoli 60 “/« vsega poštnega prometa v An
gliji. Ce bi takoj ukinili nogometno sta
vo, bt morala pošta v Angliji odpustiti 
okoli 1000 nameščencev.

Združenja športnih stav zaposlujejo 
blizu 23.000 nameščencev, od teh jih je 
samo v Liwerpooiu skoraj 18.000. Seveda 
je od teh pretežna večina zaposlena le 
priložnostno in honorarno, t. j. ob sobo
tah ponoči in nedeljah dopoldne, ko je 
treba natančno prekontrolirati nekaj mi
lijonov odrezkov. Pred leti so se nasprot
niki nogometne stave spravili nad to šte
vilo, češ da bi bilo pametneje te osebe 
zaposliti drugje, kajti razmeroma visoki 
honorarji privabljajo ljudi iz drugih pod- 
roočij dela. »Kraljeva komisijo za pro
učevanje loterij in stav« pa je izjavila, 
da hi bilo trenutno zelo težko dobiti vsem 
tem ljudem zaposlitev in bi s preneha
njem nogometne stave lahko samo na- 
rastlo že itak visoko število brezposelnih.

Pred nekaj leti so združenja vpeljala 
zelo visoke zneske za naj višjo nagrado 
— celo 75.000 funtov (ta znesek je bil lani 
dvakrat dosežen in izplačan v Liwer- 
poolu — op. prev.) »Kraljeva komisija«, 
ki je raziskovala delo nogometne stave, 
je priporočila, naj bi te zneske nekoliko 
omejili, najvišja nagrada naj ne bi pre
segla 10.000 ali največ 20.000 funtov. Seve
da pa lastniki združenj niso bili preveč 
veseli nad tem predlogom, saj dobro ve
do, da predstavlja največjo vabo ravno 
takšen »mastni« dobitek, ki za nekaj ča
sa popolnoma zmeša glave milijonom 
udeležencev nogometne stave. Pač pa je 
»Kraljeva komisija« potrdila, da je de
narno poslovanje Združenj nogometne 
stave popolnoma neoporečno.

Plavalec ljubljanske Ilirije, Hafnef 
Boštjan, je z včerajšnjim nastopu*** 
▼ okviru L slovenske plavalne li£e 
dokazal, da je za vse slovenski 
sprinterje še vedno pravi »profesor*


